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Šentjur v rimi s fazi Četo 1993
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Beto ttazo te izteka, je c/fmon dedati zašed. fzo tem zcdionu jiHetadi

(7 CvfoZlji Vte ft(7t, de je to nadolda fizava, in udogim jzzodetazcem

gdavna tdzd nam je in dziga, naj oddoši naša za ja! t fizm šitto vte jiodzaii.

da zafzijemo ga mi. <zA/\eni te otedno zdi, dZilaj te vidi in te ve,

da to v temo drzcnidi. da dg jiaa jzdet ni za vte!

Jljudtlvo ji L je in modzuje, d7a nadoždra ni edina, czAfazod jia, di v duno taja

vte za Šantli tettanduje. di izvzšnide zanima. naj zajzdeše zingazaja!

D\doz veš jzije, ta (ješ ve, cdfitzo to te oddoišidi

daj zgodiHo te je kje. in odrvoznico zcjzadidi. (^te te jiametue nadozde

U\o jza jzzide dedi dan, dJzata je dejio tfzeLjana, d/zvzšni tvet je uzedid.

ni dedratnid veš tkzdi, tzed chentjuzja vije te, cdtdi t jzufi ad’ t kzediti,

viad od fzoitedji ie tvoji zakaj odrvoznica te ji zece, to odcan do še oddzid.

de za gdavo še dzzi. to izvzšni tvet de ve. minudem Letu v <J$entjuzju 

dido je netnado zdzad,

dJ^odecj vina in zadave, d)drvešcenoit je v cdtentjuzju med odcani in totedi

šat je za didance jizave. idadra do tedaj drida, te je dvigad gotti jzzad.

ŠJn da ne dri jiozadidi, dPIJD in fza <zJ\foviae {dJoda zdaj od koncu deta

kaj v deta tmo ttozidi, to vzzed jiofizavdjata. naj fzozaddjeno do vte!

tem oddocid te zato, U(do do ko tja zdaj jzokdicad lOdjzocijmo ti od v tega,

da najzišem dzoniko. to teveda te ne ve,

ujzam de, da dedovade

a zamitdimo te de!

Bdujzššina drzez ttzank deduje, vte nove dodo dinije. <žAfaj do v novem Hetu dejzše,

vtad fzo tvoje tam modzuje, to otedno vam ledim.

gotjzod t^zdina jia ti mitdi: 2a cšentjuzšane uganka dd^edavea dodi naj dedo,

^tkš je dutcev, drodj fzzititni." tudi cStajeztka je danka. kmet naj jzdacan do za tzud,

2^a di tivaz nam zamegdidi, odcan z denaznico dededo,

dJzvzšni tvet te je oddocid ime to danki tfizemeniLi. naj zešen do finančniki mud!

in oddroznidom tjzozošid: dJn tedaj nifdše ne ve, č.c te vte do to zgodido,

"tb^niU lAaj to& t»i, zakaj te fizavzajizav tjzdodi cjze. de naš dog tzenutno ve.

da te tzbiica zgzadi!" fJtkzene ledje to to moje

dUzinica te je zgzadida, jzzeteddem Hetu je cšentjuz za vat in nat JŠentjuzŠane!

tzi dohode zajiodnida, zajed tud’ <zA/\azhovicev fui.
jzetedinŠek ie zafzed,
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Bratcem Šentjurskih novic želimo prijetne božične 
praznike ter srečno novo teto!!
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Šentjurska

NOVICE BESEDE UREDNIKA

Sveta noč, blažena 
noč...

Sozvočje te melodije z 
neskončnim in neizsanjanim 
snom človeštva po miru in 
ljubezni je rodilo pesem, 
k* je hkrati simbol 
skrivnostnega veselja ob ro
jstvu Rešenika in velike 
Vere človeštva v lastno ude
janjenje miru in sreče. Te 
dni bo odmevala od cerkve 
do cerkve, od doma do 
doma in od srca do srca 
domala po vsej zemeljski

Človek, zdaj si otet!

vP®> čarobna moč 
božične noči, ali boš našla 
P°t do naših src, v naše 
domove in nam prinesla 
bsti mir, ki ga daje tvoja 
pesem?

Dedov božični večer, 
Pred petdesetimi leti: tedne 
^Noči bes granat, ki so

v drobce razkrajale pobočja 
Montecassina, je utihnil. Iz 
sovražnikovega rova je 
priletela čokolada, pa še 
ena in še in še. Vračali so 
jim s svojimi sladkarijami.

Sveta noč, blažena 
noč...- vsaj en dan! Nasled
nje jutro se je krvavi ples 
razbesnel z nezmanjšano 
močjo.

Bojim se, da na Balkanu 
danes, petdeset let kasneje, 
ne zmoremo niti tega hip
nega, blaženega miru!

Človek, kdaj boš otet?

Božični čas je pravi tre
nutek, da poskušamo 
namesto nemirnega letanja 
za nakupovanjem največkrat 
povsem nepotrebnih daril, 
utrditi svoj notranji mir in 
prispevati drobcen delež k 
hrepenenju človeštva po 
spokojnosti in sreči.

Spoštovana bralka, spoštovani bralec!
Prvo leto Šentjurskih novic sc izteka, 

novorojenček se je skobacal iz začetne 
nzc *n si našel mesto v šentjurskem 

Prostoru. Živi in bo preživel! Nekateri ste 
8a sprejeli z dobrohotnim razumevanjem, 

rugim je odveč, tretji ga odločno odklan- 
JaJ° - kar vse pomeni, da so Šentjurske 
novice povsem normalen časopis. Vsem 
?ac nikdar ni mogoče ustreči! Imamo 
bhp t*S°^ nar°čnikov, številka ni ravno 
n jantna, je pa zadostna in zagotavlja 
Prcjemljivo komunikativnost ter mini- 

jna no finančno in organizacijsko stabilnost. 
°rcj» gremo naprej! Čez leto dni bi radi

imeli več kot 1500 naročnikov in mnogo 
pronicljivih dopisnikov z vseh koncev 
občine.

Potencialni naročniki, to ste tisti, ki 
niste zavrnili poslanih številk našega 
časopisa, ste s tokratno številko dobili tudi 
položnico. Upamo, da se je niste preveč 
prestrašili. Prepričani smo, da boste s 
skorajšnjim nakazilom in potrdilom 
naročništva omogočili nadaljnje nemoteno 
izhajanje Šentjurskih novic. Hvala!

Uredništvo

NAROČILNICA
Naročam

Šentjurske
NOVICE

Primek in ime (tiskane 
črke):________________

Naslov, kraj, ulica, poštna 
številka____________ __

Naslednja številka Šentjurski novic 
izide v četrtek, BO. januarja, Podpis:

5 ®ntJurske novice izdaja d.o.o. Šentjurske novice, Šentjur, Mestni trg Naslov uredništva: Mestni trg 5, Šentjur. Poslovni čas je od 7. do 9. 
' avni ln odgovorni urednik: Franc Kovač. Lektor: Rado Palir. ure, telefon med poslovnim časom 741-286. Izven poslovnega časa pa 

Velenje. Po mnenju Urada vlade za informiranje št. 741-243. 
znači' ■ SOC*‘ časopis Šentjurske novice med proizvode informativnega Žiro račun: Šentjurske novice 50770-603-37277 

‘ja in se plačuje zanje 5% prometni davek, ki je vračunan v ceno.

3



Šentjurske
NOVICE AKTUALNO

Zadnje letošnje zasedanje občinske skupščine
Letošnja zadnja seja občinske 

skupščine je bila 15. decembra. Zbralo 
se je preko 30 odbornikov, kar pa še 
ne pomeni, da so bile razprave 
množične in plodne.

Zapletlo se je že pri sprejemanju 
dnevnega reda, saj je gospod 
Zabukošek menil, da je skupščina 
dolžna najprej dokončati na prejšnji 
seji prekinjeno razpravo o oceni 
postopkov Izvršnega sveta, predsedstvo 
skupščine pa je odločilo, da te točke 
ne bo dalo na dnevni red. Nazadnje 
so se odborniki sporazumeli, da bodo 
to točko dali na dnevni red naslednje 
skupščine.

Pod točko "Aktualno v občini" je 
predsednik IS obnovil nekaj že 
poznanih dejstev okrog plinifikacije,

cest in telefonije. Za bodoče telefon
ske naročnike je morda zanimiva 
novica, da bodo morda od vplačanih 
3500 DEM dobili več kot polovico 
nazaj in to v obliki obveznic. V zvezi 
z ukinjanjem štorske železarne je 
skupščina sprejela nekaj odločnih 
stališč in zadolžila šentjurskega 
poslanca g. Malovrha, da v Državnem 
zboru poskusi razjasniti ta problem, 
ki je vse bolj podoben umazani aferi.

V razpravi o informaciji o lokalni 
samoupravi so odborniki postavili 
zahtevo, da v primeru, da bo v 
Sloveniji preko 20 upravnih okrajev, 
zahtevajo tak status tudi za občino 
Šentjur.

Brez večjih težav so odborniki 
sprejeli še informacijo o renominaciji

občinskega proračuna, sklep o 
zadolževanju v višini 113 miljonov SIT 
za izgradnjo šole v Hrušovcu ter 7 
različnih urbanističnih odlokov. Kar 60 
% rcnominiranega zneska, t. j. okrog 
60 milijonov SIT proračunskega de
narja, so " na lepe oči " zaupali v 
prosto uporabo Izvršnemu svetu.

Med odborniškimi pobudami velja 
omeniti pobudo Narodnih demokra
tov, da naj IS končno prične gospo
dariti tudi z občinskimi prostori, ki 
jih imajo v uporabi naslednice bivših 
ZKS, SZDL in ZSMS oziroma jih le 
-te oddajajo za svoj račun v najem.

Zasedanje sc je končalo z božično 
- novoletno čestitko ob večerji v 
hotelu Alpos.

O delu občinskega Izvršnega 
sveta se je zvedelo...

Na predzadnji, Šentjurskim novicam ne
dostopni seji, je občinski Izvršni svet sprejel 
kar nekaj, za širšo javnost zanimivih zadev:

- Sprejel je 7 - ostotno podražitev 
pogrebnih storitev

- Otroško varstvo je podražil za 17 %

- Seznanil se je z razlogi za prepočasno 
izvajanje denacionalizacije ( doslej so menda 
rešili le četrtino vseh zahtev).

- Razpravljal je o bojaznih vodstva 
šentjurskega Zdravstvenega doma, ki se 
pojavljajo v zvezi z zahtevami nekaterih 
zdravnikov za odpiranje zasebne prakse.

- Obravnavali so poročilo komisije za 
ocenjevanje škode po suši in menda 
ugotovili, da v šentjurskem proračunu za te 
zadeve ni denarja. Dal je v javno razgrnitev 
spremebe zazidalnega načrta za Dramlje.

V torek, 15. decembra, so izvršniki spet 
sejali. Ker ima predsednik g. Grdina na 
Šentjurske novice hudo alergijo, smo iz 
preventivnih razlogov poskušali zvedeti po
drobnosti s te seje od enega izmed članov 
Izvršnega sveta. Njegova informacija je bila 
previdno kratka:" Oobravnavali nismo nič 
takega, kar bi bilo posebne omembe 
vredno."

Franc Kovač

Zaupanje in oblast
Zaupanje je gotovo ena od 

temeljnih moralnih kategorij de
mokratične politične tradicije, brez 
katerega ne morejo živeti niti 
občinske oblasti - če jim gre še 
za kaj drugega kot le za lastno 
preživetje!

Koliko Šentjurčani zaupamo 
svoji oblasti?

To retorično vprašanje sem si 
zastavil, ko sem izvedel, da je 
občinski IS, ki naj bi bil orodje 
naše lokalne demokracije, brez 
razprave sprejel odločitev svojega 
predsednika, da zapre že dosedaj 
slabo prepustno občinsko informa
cijsko pipico. Šentjurske novice 
menda doslej niso pisale, kot si 
je gospod predsednik zaželel, pa 
jo je zaprl. Njegova odločitev je 
sporna prav toliko, kot je sporno 
izključevanje javnosti od oblasti. 
Nekaterim članom Izvršnega sveta 
in hkrati najvišjim predstavnikom 
šentjurskih strank, ki se vse kitijo 
z besedo demokracija v svojem 
imenu, se sploh ni zdelo potre
bno (ali pa si niso upali?) 
ugovarjati. Tu gre za veliko več 
kot za zgrešeno osebno odločitev 
predsednika IS.

Seveda sem izprašal tudi svojo 
vest: ali sem kot urednik kdajkoli 
našim oblastnikom preprečeval ali 
vsaj skušal preprečiti, da bi s svojo 
resnico komunicirali z občinsko 
javnostjo? Ne, nisem! Res pa je, 
da je mnogo mojih člankov nastalo 
pod vplivom na lastnih izkušnjah 
temelječem nezaupanju do te 
oblastne garniture, ki se vse od 
problemov z ustanavljanjem Šta
jerske banke naprej gre z nami 
skrivalnice. In res je tudi, da je 
naša občinska oblast navajena 
mešetariti pod mizo in skorajda 
ni niti poskušala preko našega 
časopisa komunicirati z občani.

Šentjurske novice bodo brez 
informacij iz občine nekoliko in
validne. Se bomo pač skušali 
reševati s pisanjem v stilu "zvedelo 
se je, baje je IS, itd." Ali pa še 
to ne!

In ne kaže si postavljali re
toričnih vprašanj o zaupanju ljudi 
do te oblasti. Nanje bodo kmalu 
odgovorile volitve. Preden pa 
bomo spet šli na volišča, bo 
vendarle potrebno zvedeti, zakaj 
ta oblast ne zaupa svojim 
občanom!

Franc Kovač
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^fljOVTCE POSLOVNA STRAN

Najdete nas v centru 
Šentjurja nasproti ALPOSA, 
pričakujemo vas vsak dan 

od 8. do 17. ure 
in ob sobotah 

od 8. do 12. ure

‘Trgovina ZSVMftl vas oBvešča, 
da (an/(g od 1. 12. 93 do 31. 12. 93 

v naši trgovini 
nadvse ugodno fiupite:

- bombažne tenerfe otr. z dinozavri od 1.200,00 SIT
- ženski puloverji od 2.700,00 SIT
- moški puloverji od 2.300,00 SIT
- ženske in moške bunde od 5.500,00 SIT
- spodnje perilo od 160,00 SIT
- igrače ...

Želimo vam vesel božič in srečno novo leto!
TRGOVINA PRI "UJIHARJU’

L€ON seuč
V Novi vosi
Ul. Kozjanskega odreda 55, 
Šentjur
tel.: 063/741-144 
doma: 063/741 -441

Vsa živila po 
konkurenčnih cenah!

m,*AKVONU odreda 13
tel.: 063/741-704

VELIKO NAGRADNO 
ŽREBANJE

1. nagrada pralni stroj
2. nagrada televizor
3. nagrada friteza 
in še veliko manjših nagrad

V nagradnem žrebanju sodelujejo vsi kupci pri 
enkratnem nakupu nad 15.000,00517
Rezultati žrebanja bodo objavljeni v naši trgovini 
od 3. 1. 1994 do 14. 1. 1994.

Veliko izbiro igročin 
božično-novoletnih daril!

Poleg izdelkov bele tehnike, akustike, elektro in vodovodnega 
materiala smo vam pripravili tudi pestro izbiro nerjaveče posode, 

kozarcev, jedilnih priborov, malih gospodinjskih aparatov, 
synthesizerjev in veliko božičnih okraskov.

NAJ BOSIMA BOŽIČ 
IN NOVO LETO 

LEPA!

Plačilo od 2 do 6 čekov, brezplačna dostava do 30 km.

NOVO! NOVO! NOVO! NOVO! NOVO! NOVO!

Naš servis pralnih strojev in štedilnikov vam odslej nudi 
kvalitetno popravilo zmrzovalnikov in hladilnikov.
Uslugo lahko plačate s tremi čeki.

Na pralni stroj GORENJE in skrinjo LTH kupljeno v naši trgovini 
dajemo dve leti garancije.

TRGOVINA PRI "UJIHARJU"

Naročila NON-STOP na tel.: 741-704
Delovni čas trgovine: od 8h do 18h 

sobota od 8h do 12h
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Šentjurska AKTUALNONOVICE

Telefoni so tu!
V petek, 12.novembra je generalni 

direktor PTT podjetja Slovenije g. 
Janez Gril v prisotnosti številnih 
visokih gostov iz Ljubljane, Celja in 
predstavnikov šentjurske občinske 
oblasti zavrtel števičnico na praznično 
okrašenem telefonu in s tem opravil 
svečano otvoritev šentjurske digitalne 
vozliščne telefonske centrale.

Centrala, ki je plod domačega 
znanja in jo je izdelalo podjetje 
Iskratel iz Kranja, je skupaj z 
povezavo z optičnim kablom do Celja 
vredna preko 2 milijona DEM. 
Polovico sredstev je vložil PTT, 
polovico pa skupaj s skladom za 
pomoč demografsko ogroženim 
območjem občinski proračun.

Omogočala bo 1200 novih telefonskih 
priključkob v Šentjurju ter izgradnjo 
končnih telefonskih central v Dram
ljah, na Ponikvi, na Grobelnem in na 
Kalobju že v naslednjem letu, v letu 
1995 pa še v Slivnici , na Planini, v 
Dobju in na Prevorju. Po besedah g. 
Palčnika, vodje celjske enote PTT, 
pomeni ta centrala velik projekt tako 
za PTT podjetje kot tudi za občino 
Šentjur, hkrati pa tudi rešitev enega 
zadnjih velikih ozkih grl v regijskem 
telefonskem omrežju.

Predsednik IS pa je poudaril, da 
sredstva, ki jih je za centralo dala 
država, pomenijo le navidezno do
broto, saj daje prav ta država na 
prebivalca v Celju 2,5 krat več in v

Ljubljani kar 4,5 krat več proračunskih 
sredstev.

G. Polenc, direktor Iskratela, pa 
je bil kar malce užaljen, kajti po 
njegovem mnenju je centrala Iskra 
2000 ena najboljših na svetu in za 
razvoj gotovo bolj pomembna kot 
kilometer avtoceste ter bi njena 
otvoritev zaslužila večjo pozornost.

Torej, šentjurska telefonija je 
rešena. Le 3500 DEM prinesite in 
petetejevci vam bodo v hišo pripeljali 
čudežne govoreče žice! In zaradi te 
res kar visoke številke, tako pravi 
predsednik šentjurskega IS, se ne kaže 
razburjati. Tu pač velja pravilo: plačaj 
ali pusti!

Kako so delili sredstva za razvoj malega gospodarstvaP
V zvezi s plasmajem sredstev za razvoj malega 

gospodarstva, ki so bila razdeljena v letošnjem letu, 
se je med občani pojavilo precej govoric, ki smo jih 
želeli preveriti.

Želeli smo dobiti spisek prejemnikov kreditov in med 
njimi napraviti anketo o delovanju sklada, ker pa ga 
vodstvo sklada ni bilo pripravljeno dati, češ, da gre za 
poslovno tajnost, se je tudi nam postavilo vprašanje, če niso 
govorice res utemeljene. Dobili smo tudi protestno pismo, 
ki ga objavljamo.

"Protestirava proti 
delitvi sredstev za razvoj 
malega gospodarstva pri 
občini Šentjur za leto 
1993.

Po govoricah in in
formacijah je sredstva 
delila posebna komisija 
na podlagi vez in 
posebnih zaslug za člane 
komisije. Komisija sc ni 
držala pravilnika in de
janskih potreb prosilcev 
za kredite iz tega nas
lova. Občutek imava, da 
se sedaj dela enako kot 
včasih in samo tisti, ki 
so na liniji, lahko 
pridejo zraven.

Zahtevava, da se 
javno objavi seznam do
bitnikov in višina kredi
tov s tega naslova, ter 
komu vse je bil odobren 
moratorij za vračanje. 
Objavi naj sc tudi 
seznam članov komisije!

Ustrezne organe 
nadzora pozivava, da 
raziščejo, če so bila ta 
sredstva razdeljena zak
onito!"

Naslov podpisnikov 
je v uredništvu

Sklad za RMG (razvoj malega gospodarstva) je s 
proračunskimi sredstvi ustanovila Občinska skupščina 1- 
aprila 1992, istega dne pa je bil sprejet tudi njegov statut. 
Za poslovanje sklada jamči občina. Glavni cilj sklada je 
povečati zaposlovanje delavcev na podlagi novih programov 
( Pravilnik o delitvi sredstev tega ne stimulira dovolj)- 
Organi sklada so upravni in nadzorni odbor. Upravni odbor 
imenuje Izvršni svet, njegov predsednik pa je Anton Brglez. 
(Zanimivo bi bilo vedeti, iz katerih strank so člani in kdo 
so največji koristniki sredstev). Podatki o delu sklada so 
javni, razen tistih, ki jih UO s posebnim pravilnikom določi 
za poslovno tajnost. (Ta člen je sporen, ker sklad mora 
delovati samo javno. Programi koristnikov so res lahko tajni, 
kar pa nima povezave z delovanjem sklada. Vprašanje je, 
če je pravilnik o varovanju poslovne tajnosti sploh sprejet?).

Za leto 1993 so bila razpisana posojila do 30 % višine 
predračunske vrednosti za:

- deficitarne dejavnosti
- povečevanje zaposlovanja
- za gostinsko dejavnost s prenočitvenimi zmogljivostmi 

največ do 700 000 SIT.
Sredstva, ki so bila razdeljena, vsaj glede na razpis, niso 

posebno ugodna, znano pa mi je, da v nekaterih občinah, 
ne glede na to, da niso ustanovitelji Ljudske banke (prej 
Štajerske obrtne banke), ponujajo boljše pogoje in delajo 
javno. Za tržno ekonomijo, za zaupanje v politiko in politike, 
ki odločajo, pa je nujno, da je tako pospeševanje javno.

Predlagam šentjurskim odbornikom, da v izogib novim 
aferam preprečijo tajno delovanje sklada ter pregledajo, če 
so letošnja sredstva res bila dodeljena za pospeševanje 
zaposlovanja v občini. Navsezadnje je prav to bila volilna 
obljuba vseh vladajočih občinskih strank!

M. Mastnak
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Šentjurski demokrati in socialisti 
gredo skupaj

Na zboru šentjurskih Demokratov, 
prisoten je bil tudi g. Bavčar, so govorili o 
predvolilnih povezovanjih. Večina se je 
strinjala s povezovanjem s sorodnimi sredin
skimi strankami, to je s Socialisti, s Plutovimi 
Zelenimi in Slovensko obrtniško - podjetniško 
stranko. V Šentjurju imamo od teh strank 
nienda le Socialiste, s katerimi so Demokrati 
zc navezali stike in vse kaže na uspešno 
sodelovanje. Čisto brez težav pa seveda ne 

0 šlo, saj je g. Kovač s Planine odločno 
Povedal, da njega in še verjetno marsikoga 
p tcJ' družbi z "bivšimi rdečimi" ne bo.

redsednik šentjurskega odbora, g. Bezenšek, 
Je izrazil prepričanje, da je povezovanje s 
sorodnimi strankami za Demokrate pomem- 

no m da bo potrebno svoje osebne zadržke 
Podrediti interesom stranke.

v Dogovorili so se, da bodo o tej zadevi 
'Sc Podrobneje razpravljali na odboru, hkrati 
P<1 aktivno delali na združevalnem projektu.

J lokalne volitve vsekakor nameravajo iti 
s upaj. Predsednik Bezenšek je tudi povedal, 

a sc dogovarja tudi za morebitni skupni, 
_ oal'c‘jski nastop s šentjursko SLS.

Kdo bo ravnatelj v slivniški šoiiP
Nezgode z izbiro ravnatelja v 

slivniški osnovni šoli so se končale 
na celjskem sodišču združenega 
dela. Gospod Frece, predmetni 
učitelj fizike in matematike ter 
diplomirani ekonomist, eden 
izmed petih kandidatov za to 
mesto, je malo pobrskal po 
dokumentaciji in ugotovil, da se 
je slivniškega ravnatelja izbiralo le 
preveč po domače. Pritožil se je 
na postopek - in uspel.

Sodišče Združenega dela je 
potrdilo njegove pomisleke in 
ugotovilo, da razpis za ravnatelja 
ni bil v skladu z zakonodajo 
oziroma, da je bil prilagojen 
izobrazbi favoriziranega kandidata 
gospoda Mestinška, ter je raz
veljavilo tako razpis kot tudi sklep 
Sveta šole o izbiri ravnatelja.

Kot nam je povedal g. Frece, 
so postopki tekli res malo čudno. 
Tako Svet šole kot tudi občinska 
skupščina sta vedela, da razpis ni 
v skladu z zakonodajo in občin

skim odlokom, a se na to ni nihče 
oziral. Zanimivo je, da je Svet 
šole izdal sklep o imenovanju 
ravnatelja en mesec prej, kot je 
dobil soglasje občinske skupščine, 
pa tudi mnenje Zavoda za šolstvo 
so pridobili prepozno, in še to le 
za g.Mestinška. Nenavadno je 
tudi, da je bil za soglasje občinske 
skupščine k nezakonitemu sklepu 
najbolj zaslužen Mestinškov 
uradni protikandidat in odbornik 
g. Krampi.

Ali bo g. Frece še kandidiral 
za ravnatelja?

" Svet šole se bo gotovo 
pritožil na višje sodišče. Ce bo 
do novega razpisa prišlo, je 
menda prav, da se ponovno 
prijavim, čeprav izgleda, da so 
moje možnosti majhne. Nič ni
mam zoper Mestinška, prav pa je 
, da se sprejeta pravila spoštujejo."

Franc Kovač

Slovenskega duha, vesel'ga srca
Pod tem geslom so v Kulturnem domu v Gorici pri 

llvnici zborovali šentjurski Krščanski demokrati.
,Vreme jim je malce ponagajalo, mnogo njihovih 

P menih uglednežev se je ustrašilo zasneženih cest, 
predsednik SKD, gospod Peteric, pa jih le ni razočaral, 

nvoscil si je sicer več kot dve uri zamude, a skoraj 
i na dvorana ga je sprejela na nogah in z navdušenim 

P oskanjem. Brez dvoma je dokazal, da je njegova karizma 
m°cna tudi v Šentjurju.

V razgovoru, ki je sledil in ga je usmerjal gospod 
rc’ N predsednik SKD laskavo ocenil dejavnost svoje 

franke, poudaril, da je ponosen na to, da je v vladi in 
a ,so Krščanski demokrati povsem zadovoljni z delom 

■ v°Ji i ministrov. Opozicijska drža pač ne prinaša ničesar, 
aJh pomembno je odločati in biti zraven ko sc odloča. 

v ^stoP°m v vlado so prevzeli odgovorno nalogo, ki jo 
ogovoru s koalicijskimi partnerji izvajao v skladu s 

ol°|lni Pro8ramom> kar jim, po njegovi oceni, prinaša 
.!cn Politični kapital. Sodelovanje z LDS se mu ne 

(1Pr°mematično, bolj pomebno se mu zdi, da Krščanski 
O?01? rati držij° v vladi pomembne kontrolne funkcije. 

Vr. .. Jc Ljudsko stranko, ki se sicer v skladu s svojo 
ozicijsko držo trudi omajati sedanjo oblast, pa čeprav

nima nobene 
prave alterna
tive za se
ti a n j e 
ministre.
Tako si 
gospod Pe
terle npr. 
sploh ne 
more 
zamišljati na 
kmetijskem
ministrstvu boljšega človeka, kot je g. Osterc. Sicer pa 
je mnenja, da se tudi danes dogaja nekaj podobnega 
kot takrat, ko so zrušili njegovo vlado in to predvsem 
zato, ker ji je predobro kazalo in bi si z njo Krščanski 
demokrati takrat preveč učvrstili oblast. Ministrstvo za 
delo in socialo morda res ne funkcionira tako, kot bi 
bilo treba, v globalu pa bi bilo treba tej vladi le pustiti 
določen mir, da bi izvedla prepotrebne in nesimpatične 
gospodarske ukrepe.

Po razgovoru so se šentjurski krščanski demokrati ob 
dobri kapljici in obilni jedači ter ob zvokih ansambla 
Nočna izmena zabavali dolgo v sneženo noč.
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PODJETJE ZA INŽENIRING, 
PROIZVODNJO, TRGOVINO 
IN ZUNANJO TRGOVINO d.o.o
63230 Šentjur, Dušana Kvedra 11 
tel & fax: 063/743-176
tel: 063/743-662 
mobitel: 0609/610-690

- inženiring za vzrejo kuncev
- reja kuncev
- klanje in predelava kunčjega mesa
- prodaja opremae, kuncev, kunčjega mesa, 
krmil za kunce ter ostalih vrst mesa in izdelkov
- uvoz in izvoz

\eN

KEA TRGOVINA - BISTRO 
KUKOVIČ Darko Boštjan 

LOKARJE - ŠENTJUR
•5%,

-

Spntjur 
(Crnolica),
C. Kozjanskeg 
odreda 87a

Termik
[ TEHNIČNA TRGOVINA]

■ elektroinstalacijski material 
vodovodni material 
toplovodni material 

• sanitarna oprema 
vijaki in žičniki 
ročno In električno orodje 
barve, laki 
drobna galanterija
zelo bogata ponudba gradbenega materiala
steklo, keramika, posoda
darila

TRGOVINA - BISTRO 
KUKOVIČ Darko Boštjan 

LOKARJE - ŠENTJUR

KEA
8



Pozabljena zgodba o
14. decembra leta 1990, je šentjurska 

občinska administracija na hitro roko 
m brez odobritve občinske skupščine 
vložila kapital v višini 400 000 nemških 
mark v ustanavljanje Štajerske obrtne 
banke. Kasneje so sicer nekateri 
posvečeni iz skupščine zatrjevali, da so 
Za to finančno transakcijo sicer vedeli, 
loda zagotovo o njej "navadni" odborniki 
nisov imeli pojma.

Šele govorice, ki so se širile po 
entjurju o bajni vsoti, ki naj bi jo 

občina podarila "Krumpakov! banki", so 
1 . Povod za mučno, počasno, uradno 

razjasnjevanje te afere, ki se je končala 
s kontrolo Službe družbenega knjigo
vodstva in z ovadbo. V zvezi z

400 OOO markah
ustanavljanjem te banke je bilo ugo
tovljenih kar precej, milo rečeno, 
nenavadnih postopkov, v katere naj bi 
bil dodobra vpleten krog regijskih 
vplivnežev, vključno z enim ministrom 
iz tedanje Peterletove vlade. Menda se 
je preiskava zaradi tega kar naprej 
zatikala in je verjelo tudi uspela 
spregledati marsikaj bistvenega. Kakork
oli že, zagotovo v treh letih vsa zadeva 
ni uspela priti pred sodnike.

Zanimivo je, da so šentjurski občin
ski bančni akterji triumfirali, saj so 
uspeli naknadno prepričati občinsko 
skupščino, da je šlo v tem primeru za 
legalno in koristno naložbo ter se hkrati 
znebiti tudi župana Kovača, ki je bil

pobudnik razjasnjevanja te "koristne 
malverzacije".

In zdaj k bistvu: o pravilnosti in 
zakonitosti tega finačnega vlaganja, kot 
kaže podoben primer iz Konjic, bo 
enkrat menda vendarle odločilo sodišče. 
Če smo čakali tri leta, pa počakajmo 
še do konca mandata te naše občinske 
garniture (ko bodo odšli z oblasti, bo 
pravica morda le smela spregovoriti)! 
Preden pa se poslovijo, bi pa le bilo 
dobro izvedeti, kje so in komu vse 
koristijo naši denarji? Navsezadnje, 400 
000 DEM le ni mačji kašelj! Za Šentjur 
pa še sploh ne!

Jože Mastnak

Dsset certifikatnih zapovedi
^ ^Pmv v Šentjurju še ni podjetij, ki 

1 Se PuHla za naše lastninske certifikate, 
^ Vendarle nn m nlptn npVU Vpr n p

• y Mladini smo zasledili nekaj kor- 
nih in duhovitih nasvetov, ki jih

Povzemamo.
, ' Lastninski certifikat vam ponuja 

|. ^atno priložnost, da v prihodnjih letih 
n! .cst*etjih obogatite, če pa te možnosti 

'zkorostite, ne izgubite ničesar - le 
1 oznost, ki vam jo ponuja država.

dr -n ^r‘ 'zbiri podjetja ali investicijske 
uzj?o> pri kateri želite "vnovčiti" svoj 
*, ‘‘Lat, ne hitite!. Imate še leto in 

bo af-a za Prcmislck. Na vašo odločitev 
vplival strah za ohranitev delovnega 

noH-13’- Pr‘Lrili pritiski vodilnih v vašem 
ojetju ter reklame podjetij in inves- 

C:jsk‘l1 družb, ki obliubliaic
naložbo. pri tem

obljubljajo donosno 
ne pozabite, da je

najbolj varna naložba najmanj donosna
,<)r.,ralno’ ter da vam po letu in pol 

eertifikat na SDK propade!
čakanja z vnovčitvijoc iii- Zaradi

ertifi^K;, ne boste zaradi inflacije 
tu ,CSa' izgubili. Vrednost certifikata in 
ia ' . yrednost podjetij, ki se bodo 
31 i1?1 a za.certifikate, je določena z 
- ’ ■ • 1992 in se v obdobju lastninjenja vnc bo spreminjala.
v ' Msi, ki ste bili ali ste zaposleni 
kani?.6/11 a*' ve^ podjetij z družbenim 
J! a °ra> boste na dom dobili obvestilo, 
vij"0 metodo lastninjenja je izbralo 
las,n * ( večina podjetij se bo

nula z interno razdelitvijo in notran

jim odkupom in manj z javno prodajo 
delnic). Drugi boste morali spremljati 
medije in se odločiti za najbolj všečno 
možnost naložbe svojega certifikata.

V. Otresite se slepe "patriotske" 
navezanosti na svoje podjetje, če mu gre 
slabo ali mu grozi stečaj! Dobro pre
mislite, ali ne bi bilo bolje certifikat 
zamenjati za delnice ene od investicijskih 
družb ali delnice podjetij, ki so se 
odločila za javno prodajo delnic!

VI. Bodite nezaupljivi do obljub 
investiejskih družb, ki se bodo pojavile 
spomladi!.. Na Češkem so večinoma 
propadle tiste družbe, ki so ponujale za 
certifikate največje dobičke.

VII. Celotne vrednosti certifikata ne 
stavite samo na enega "konja"! Pri javni 
prodaji delnic ne pozabite, da pred 
dvema letoma ni nihče pomislil, da 
bodo šla v stečaj podjetja kot so 
Metalna, Riko, Slovin... Prav tako vedite, 
da je danes slabo podjetje čez dve leti 
lahko dobro in da je tveganje tisto, kar 
loči bogate od revnih!

VIII. Če boste naleteli na ljudi, ki 
vam bodo za certifikatno delnico že pred 
iztekom dveletnega moratorija za prodajo 
ponujali nekaj (sto) mark, se skušnjavi 
uprite, čeprav ste brezposelni, imate 
bedno plačo ali pa vam je za delničarstvo 
malo mar!

IX. Ne prodajte delnic za gotovino 
takoj po zakonsko določenih rokih! 
Potrpite s prodajo vsaj nekaj mesecev, 
če že ne nekaj let, ne glede na to, kje 
jih imate vložene!

X. Ne pozabite, da lahko certifikate 
"vnovčite" samo enkrat in da napačne

izbire pri nakupu delnic podjetja ali 
investicijske družbe ne bo mogoče 
popraviti!

^ Kam s certifikati v 
Šentjurju?

V Šentjurju je še kar precej 
družbenega premoženja, ki čaka no 
lastninjenje. Poskušali smo izvedeti, kje 
računajo tudi na vaš certifikat. V 
nobenem družbenem podjetju lastnin
jenje še ni steklo in vsi predvidevajo, 
da se bo "posel" odprl v spomladanskem 
času.

Alpos: družbenega premoženja bo 
kar precej in zagotovo bodo šli v javno 
prodajo delnic.

Bohor: verjetno bodo vse premoženje 
olastninili z notranjim odkupom. Če bo 
kaj ostalo, bodo prodajali.

Jurij: "kšefta" pri njih verjetno ne 
bo. Skoraj polovico njihovega 
družbenega premoženja dobi Zadruga, 
preostanek pa bodo lastninili sami.

Elegant: Kaže, da bodo z notranjim 
odkupom in s certifikati zaposlenih 
pokrili vse, kar imajo in na vaš certifikat 
ne računajo preveč.

Lipa: otvoritvene bilance še nimajo 
in še ne vedo, kako in kaj.

DKP Meja: v družbenem kmetijstvu 
še ni nič jasnega in vse opcije za 
lastninjenje so še odprte.

Tolo: dogovorjeni so za notranje 
lastninjenje. Cc bo kaj ostalo, bodo 
morda tudi prodali.
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iSlPIliM '-'SSIBi?!

Besedo imajo šentjurski strankarski prvaki
Večini ljudi se kar 

naježijo lasje, ko slišijo za 
strankarstvo in stranke, nam 
pa se le zdi, da je takšno 
posplošeno zavračanje 
krivično. Strankarstvo je v 
načelu povsem korektna 
tehnologija urejanja skupnih 
in javnih zadev, kar pa 
seveda ne pomeni, da ga 
morda naši strankarski 
liderji niso prevečkrat izi
grali in si zapravili našega 
zaupanja.

Kako se vedejo naši 
šentjurski strankarski 
voditelji skorajda nismo 
imeli priložnosti spoznati, 
zato smo sklenili, da jih 
predstavimo in jim damo 
besedo vsaj v Šentjurskih 
novicah, če že do nje v 
medijih in občinski 
skupščini niso uspeli priti. 
Poprosili smo jih, da ob 
koncu leta ocenijo letošnji 
politični utrip v naši občini, 
hkrati pa nam namignejo, 
kakšen bo njihov nastop na 
lokalnih volitvah.

Jože Artnak, predsednik 
Liberalno demokratske 
stranke:

V tem letu se je razgalila 
brezobličnost in nesposob
nost politike, ki je zmagala 
na zadnjih občinskih 
volitvah. Občinska skupščina 
v glavnem funkcionira kot 
orkester, v katerem igra vsak 
svojo melodijo. Izgleda, da

se v tej situaciji še najbolje 
znajde Izvršni svet, ki ga 
naša stranka podpira pri 
reševanju tistih problemov, 
ki smo jih v LDS vseskozi 
izpostavljali (obvoznica, plin, 
telefonija...). Preko svoje 
stranke in naših ljudi v vladi 
pa smo vzporedno z občin
sko strukturo uspeli tudi mi 
realizirati nekaj podjetniških 
interesov. Da bi ta Izvršni 
svet bil eksperten in "nad
strankarski",kot se hvalijo 
nekateri, pa ne verjamem, 
saj v njem sedita kar dva 
predsednika občinskih strank 
in kar nekaj ljudi, ki so 
kandidirali na zadnjih 
volitvah.

Občinski oblasti
zamerim, da se briga pred
vsem le za sam Šentjur, do 
okoliških krajev pa ima 
mačehovski odnos. Vse večje 
investicije v zadnjih letih se 
realizirajo le v centru 
Šentjurja. Ali je to priprava 
na delitev občine?

Slabo je, da vodstvo 
skupščine blokira razpravo o 
lokalni samoupravi. V naši 
stranki smo za odprte 
razprave in za demokratična 
odločanja na podlagi argu
mentov. Prav pa je, da 
občinska uprava pride pod 
republiške pristojnosti, ker 
sicer je res lahko preveč 
odvisna od občinskih oblast
nikov. To pa ne sme 
pomeniti oddaljevanja 
uprave od občanov.

Volilnih načrtov vam 
seveda ne morem razkriti, 
lahko pa spregovorim o 
volilnih ciljih. Prav je, da se 
tudi v našem okolju trdno 
zasidra liberalna misel, da 
se zaščiti človek kot 
posameznik in se spoštuje 
podjetniška iniciativa.

Na koncu želim vsem 
našim občanom poleg tradi

cionalnih dobrih želja za 
prihodnje leto tudi to, da bi 
jih politika čim manj 
vznemirjala in posiljevala ter 
da bi podjetnost naših ljudi 
prišla do polnega izraza tudi 
pri "vnovčevanju" lastninskih 
certifikatov!

Oto Pungartnik, predsed
nik SDSS:

Veseli me, da se je 
Šentjur vendarle prebudil in 
so se pričela pomembna 
dela, katerih rezultati bodo 
vidni v naslednjih letih. Tu 
mislim na tržnico, ob
voznico, plinifikacijo ter na 
priprave za graditev šole v 
Hrušovcu. Sem optimist in 
mislim, da se bodo začeta 
dela nadaljevala. Premalo pa 
je čutiti iniciative v ostalih 
krajih v občini.

Sem pa zaskrbljen, ker 
narašča brezposelnost in 
mladi množično ostajajo na 
cesti. Več bo potrebno sto
riti za odpiranje novih de
lovnih mest.

O volitvah pa ne bi 
preveč govoril. Ustrezne 
zakonodaje zanje še ni
mamo, pa tudi še ne vemo, 
kdaj bodo. Prepričan pa 
sem, da si bo na njih naša 
stranka, kot zastopnica 
malih ljudi, uspela izboriti 
primerno mesto.

Simon Zdolšek, predsed
nik SKD:

Krščanski demokrati smo 
si kot prvo nalogo zadah 
aktivno sodelovati pri raZ' 
vojn občine in oblikovanju 
našega prijaznejšega bival
nega prostora. Mislim, da so 
nekateri rezultati teh 
prizadevanj že vidni, še bolj 
pa bodo prišli do izraza v 
prihodnjem letu. Za stranko, 
ki je aktivna tako v skupščini 
kot v Izvršnem svetu, jo to
prva in najpomembnejša
naloga.

V občinski organizaciji 
SKD smo največ svojih nioci 
namenili utrjevanju vezi me 
članstvom, kar se je lepj5 
odrazilo pri naših zadnjih 
akcijah. Zadovoljni Pa 
seveda še nismo, želimo si 
več pobud občanov ter bolj 
odprtega delovanja, 
šentjurskem političnem pr0;*' 
toru pa pogrešamo pravih 
sogovornikov.

Na volitvah si seveda 
želimo uspeha, le - ta pa 
bo odvisen od naše sedanje 
uspešnosti pri skrbi za nas 
kraj. Najbolj prav pa bo, da 
bomo uspešni toliko, kot si 
zaslužimo.

Ob bližajočih praznikih 
želim vsem občanom notran
jega miru, veselja in zado
voljstva!
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Senjur** NOVOLETNA ANKETANOVICE

Ludvik Mastnak, 
predsednik Social
istične stranke:

Mirjan Bevc, predsednik 
ZLSD:

Po začetni strankarski evforiji, 
v kateri je tudi Demos opravil 
svoje poslanstvo, je v strankar
skem življenju prišlo do zastoja. 
Tudi naša stranka, nekdanja 
Stranka demokratične prenove, je 
zaradi svoje negativne hipoteke iz 
časov Zveze komunistov zašla v 
krizo. Še vedno nekako iščemo 
svojo identiteto. V Šentjurju 
delujemo, bi lahko rekel, bolj 
pragmatično kot strankarsko. Ne 
glede na strankarsko pripadnost 
podpiramo vse, ki delujejo razvo
jno in zastopajo interese 
napredka.

Glede lokalne samouprave 
sem mnenja, da ne smemo čakati 
na zakonodajo, temveč takoj 
oblikovati svoje interese ter jih 
poskušati uveljaviti preko našega 
poslanca.

Na prihodnjih volitvah 
bomo seveda v občinskem svetu 
iskali svoje mesto in mesto slojev, 
ki jih zastopamo. Želimo, da se 
občinske stranke sprofilirajo, saj 
le iz ustvarjalnih konfrontacij 
lahko pričakujemo najboljše 
odločitve.

Franc Kovač, Narodni demok
rati:

. Stališče Social- 
lstičnc stranke je, da 
rez razvojnih vlaganj 

Sedanjih problemov ni 
Mogoče kvalitetno 
J^šiti. Vprašanje je, 

arn in pod kakšnimi 
P0g°ji kvalitetno vla- 
gati? Tem vprašanjem 
°mo v naši stranki 

namenjali več prostora.

Glede lokalne 
^htiouprave menimo, 

a je potrebno jasno 
°Predeliti pristojnosti 

financiranje novih 
občin. Dokler to ni 
rešeno, bi bilo 
Politično nezrelo mo- 
lyirati občane za 

Uatanavljanje majhnih 
Cln- Zavzemamo pa 

Sc za regionalno - pok- 
rajinsko organiziranost.

Pričeli smo se pove- 
z°vati s sorodnimi 
Brankami, z Demok- 
jjd' in Eko - socialisti.

takem korektnem 
s°dclovanju vidimo 
m°žnosti za
razreševanje drobnih in
Zahtcynih problemov 
r anašnjega in ju- 
r,snjega dne.

Članom stranke in 
? ranom Šentjurja 
Zc 'mo prijetna božična 
Praznovanja in mnogo 
oobrega v letu 1994.

V političnem smislu je 
preteklo obdobje prava 
katastrofa. Stranke, kolikor 
jih še sploh je, so pri ljudeh 
slabo zapisane, divje priva
tizacije so pri nas dobile 
legitimiteto, občinska 
skupščina je v vsebinskem 
razsulu in nemočno orodje 
"podivjane" občinske admin
istracije, ki svojo samovoljo 
kompenzira z mnogimi pro
jekti ter obljubami ter v 
svoji ustvarjalni ihti dela 
vse preveč napak. Morda 
se 5 miljonskemu znesku(v 
DEM) za telefonijo res ni 
dalo izogniti, zagotovo pa bi 
denar, ki ga država vlaga v 
obvoznico, morali uporabiti 
bolj smotrno. Naša ob
voznica ni nobena obvoznica 
in prometa skozi Šentjur 
sploh ne rešuje, temveč ga 
le prestavlja za nekaj deset 
metrov, pa še to bolj 
navidezno kot resnično. 
Kaže, da so z njo naš 
prometni kaos zacementi
rali za več desetletij. 
Naložbe občinskega denarja 
v Štajersko banko ter v 
tržnico ter hkratno zanemar
janje komunalnih potreb 
ostalih krajev v občini pa so 
nerazumna norost. Iz njih še 
dolga leta ne bo novih 
delovnih mest. Te zgrešene 
politične investicije se nam 
znajo še dolgo otepati.

Narodni demokrati smo 
z združevanjem s SKD že 
izginili s slovenskega 
političnega prizorišča, v 
Šentjurju pa bomo "izumrli" 
do konca tega leta. 
Občanom Šentjurja se za
hvaljujem za podporo, ki so 
nam jo dali na prejšnjih 
volitvah in jim želim, da jim 
leto 1994 prinese boljšo in 
zaupanja vredno občinsko 
oblast!

Gregor Bezenšek, pred
sednik Demokratske 
stranke:

V občini ni čutiti 
političnega utripa, strank ni 
nikjer, ljudje so vsega nav
eličani. Tudi občinska 
skupščina, ki to praktično 
več ni, je odraz te apatije. 
Nujno potrebujemo nove 
volitve in nove, zagnane 
ljudi. Sem odločno proti 
podaljševanju mandatov. 
Volitve naj bodo spomladi, 
pa čeprav v okviru stare 
občine! Za referendumsko 
odločanje o novih občinah 
si lahko čas in denar 
vzamemo tudi kasneje. Če 
pa smo v Šentjurju že kje 
na slovenskem povprečju, 
smo to verjetno pri divji 
privatizaciji družbenega 
premoženja oziroma pri 
kraji le - tega.

Demokrati smo pred 
združevanjem. Osebno 
menim, da je to pametno. 
Skupaj s Socialisti in delom 
Zelenih ter morda z LDS, 
bi lahko tudi v Šentjurju 
ustvarili močno sredinsko 
politično silo. Za zdrav 
občinski parlamentarizem so 
dovolj 3 ali 4 dobro organi
zirane stranke.

Šmarje pri jelšah
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POSLOVNA STRANNOVICE

ELEGANT
tovorno športne in 
modne konfekcije

Šentjur pri Celju 
Kozjanskega odreda 21
Šentjurskim občanom želimo prijetna božično - 

novoletna praznovanja in vabimo na obisk v našo 
industrijsko prodajalno, kjer nudimo po ugodnih cenah 
modno zimsko konfekcijo za vso družino!

tel.: 063/743-165, 743-167, telefax: 063/743-100



Šentjurske
NOVICE AKTUALNO

Zdravstvo na prepihu
Dileme, zasebna zdravstvena de

javnost da ali ne, v slovenskem 
prostoru ni več. Zdravstvena zakono
daja je odprla ta doslej skrbno zaprta 
vrata in zasebne zdravniške ordinacije 
rastejo povsod kot gobe po dežju. 
Pričakuje se, da bo privatna praksa 
dala zdravstvu novega poleta, bol
nikom boljše zdravnike, zdravnikom 
Pa drugačen način dela in več denarja.

Odločitev za zasebno zdravstveno 
dejavnost zahteva določeno mero ose
bne korajže. Zapustiti v Zdravstvenih 
domovih dobro urejeno in zaščiteno 
monopolno službo ter se podati v 
Privatizacijo, pomeni precejšnje 
tveganje in izziv hkrati za marsi
katerega mladega zdravnika, za 
starejše generacije pa že domala 
nepremagljivo oviro. Toda nekateri 
bodo izziv sprejeli - tudi v Šentjurju.

Izgleda, da za zobozdravstvo ni 
ovir. Velika večina zobozdravnikov je 
že prej " fušala" in legalizacija 
obstoječega stanja je le logični zak
ljuček vse zadeve. Vsi šentjurski 
zobozdravniki bodo v kratkem sklenili 
Pogodbe z Zavodom za zdravstveno 
zavarovanje. V najem naj bi dobili 
svoje prostore v Zdravstvenem domu, 
tudi občina jih s podeljevanjem kon
cesij menda ne bo ovirala in privatni 
zobozdravniki vam bodo na razpolago.

Več nemira je v mirne zdravstvene 
vode prinesla odločitev štirih mlajših 
šentjurskih zdravnikov, da gredo na 
svoje. Njihovi starejši kolegi ter vod
stvo Zdravstvenega doma so kaj kmalu 
začutili, da takšen razplet ni njim v 
Prid in so poskušali s previdnimi 
intervencijami na Zdravniški zbornici, 
na občini ter celo na ministrstvu, 
zadržati sproženi plaz. Za kaj 
Pravzaprav gre, smo skušali zvedeti 
kar v Zdravstvenem domu.

Primarij dr. Moser, direktor za
voda:

V povezavi s privatizacijo imamo 
kar nekaj težav. Pred kratkim sem se 
glede tega pogovarjal na Izvršnem 
svetu, pa tudi z ministrom za 
zdravstvo. V primeru, da bi prišlo do 
Privatizacije zdravstva v takem obsegu.

kot se nam v Šentjurju zdaj kaže, bi 
prišlo do razpada javnega zdravstva 
oziroma zavoda Zdravstvenega doma 
Šentjur. Po zakonu zavod mora imeti 
določene organizacijske enote, ki pa 
jih mi več ne bi imeli. Morali bi se 
povezati na drugačen način, kar pa 
sedanja zakonodaja ne omogoča. 
Pogovaijamo sc o tem, da bi v tem 
smislu organizirali v Šentjurju vzorčni 
model, nekakšno skupinsko prakso 
zasebnih zdravnikov, ki bi jo legaliz
irali kasneje, če bi se pokazala za 
uspešno. Smo tudi v dogovorih z 
občinskim izvršnim svetom, ki je 
pristojen za podeljevanje koncesij. 
Strinjamo se, da bi se trenutno morda 
lahko privatizirali otroško varstvo in 
zdravstveno varstvo na Planini, ostali 
pa verjetno ne. Tu nastaja še velik, 
komajda rešljiv problem: po privati
zaciji bi ostalo na cesti kar 15 
zaposlenih. Veljavni sistem finaciranja 
zdravstva namreč še vedno temelji na 
prejšnjem sisovskem sistemu, ki nam 
je v Šentjurju rezal kruh izjemno 
skopo, s privatizacijo pa bi se ta že 
tako minimalna sredstva zmanjšala 
še za 10 do 15 % in vsi res ne bi 
mogli preživeti.

Andreja Kaladjijska, dr. stomatolo
gije, vodja zobozdravstvene enote:

Postopki za privatizacijo celotnega 
zobozdravstva v Šentjurju so v teku 
in zanj ni videti nobenih preprek. Z 
Zdravstvenim domom smo dogovor
jeni za najem prostorov, opremo bomo 
verjetno odkupili, v kratkem bomo 
dobili še vso potrebno dokumentacijo 
od Zbornice, ministrstva, Zavoda za 
zdravstveno zavarovanje ter od občine, 
nakar bi lahko pričeli. Za naše 
paciente se v bistvu ne bo nič 
spremenilo. Le bolje bo, ker se bomo 
prisiljeni zanje bolj potruditi.

Dr. Dragiša Čolovič, zdravnik, spe
cialist medicine dela:

Da, rad bi poskusil kot zasebni 
zdravnik. Saj morda zdajšnja organiz
iranost ni tako slaba, toda prepričan 
sem, da imamo še precej rezerv, ki 
bi jih drugačna organiziranost, 
zdravnikom in našim pacientom v prid, 
lahko aktivirala. Rad bi naredil nekaj

več, kot mi je doslej uspevalo. Ne 
verjamem, da bi s privatizacijo izgubilo 
delo kar 15 naših sodelavcev. Tako 
hipertrofirana služba pa menda spet 
nismo! Zase lahko zatrdim, da sem 
pripravljen tudi kot zasebni zdravnik 
dati delo vsem svojim dosedanjim 
sodelavcem. Morda bi nekaj viškov 
ostalo le v administraciji, kar pa tudi 
ne bo problem, ker imamo zaposlenih 
kar nekaj ljudi z izpolnjenimi pogoji 
za upokojitev. Sicer pa menim, da bi 
se s privatizacijo bistveno spremenili 
odnosi tako do pacientov kot do 
racionalizacije vseh vrst stroškov. 
Upam, da bodo odgovorni v občin
skem izvršnem svetu dojeli prednosti 
privatizacije in nas ne bodo ovirali.

Dr. Hilda Prebil, zdravnica, special
istka splošne medicine:

Ne bi ponavljala, kakšne prednosti 
vidim v privatizaciji in se v glavnem 
strinjam s kolegom Čolovičem. Trdno 
sem prepričana, da nam bo poleg 
čistih računov v sami službi prinesla 
tudi kvalitetnejše zdravstvo.

Menim pa, da pojmi v zvezi s 
privatizacijo v zdravstvu niso 
razčiščeni. Za naše varovance se 
navzven gotovo ne bo dosti spre
menilo. Zasebni zdravniki bomo še 
naprej delali v svojih dosedanjih 
ordinacijah, sodelovali bomo v dežurni 
službi, se dogovarjali za souporabo 
laboratorija, fizioterapije ter drugih 
uslug in bomo svojo dejavnost prej 
razširili kot pa zmanjševali. Vse naše 
storitve za paciente pa bo enako kot 
v javni zdravstveni službi plačevala 
zavarovalnica. Javne zdravstvene 
službe niti najmanj ne želimo rušiti, 
le tvorno bi jo želeli dopolnjevati.

Tako o zasebni praksi zdravniki. 
Kaj o njej mislijo njihove potencialne 
stranke - pacienti, pa bomo poizvedeli 
do naslednje številke Šentjurskih 
novic.

Franc Kovač
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Šentjurske AKTUALNONOVICE

RTG Tratna - Slivniško jezero pred 
novimi izzivi

Tudi v šentjurskih gospodarskih načrtih postaja turizem 
"obljubljena" dejavnost. Ne le zasebni gostinci, tudi družbena 
podjetja si iščejo v njem svoj življenski prostor. Največ tovrstnih 
zamisli se seveda vrti okrog "kozajnskega morja"- Slivniškega jezera.

O aktualnih dogajanjih v firmi smo nekaj izvedeli pri direktorju, 
gospodu Štravsu, nekaj pa od naključnih sogovornikov, ki so želeli 
ostati anonimni.

Podjetje ima dobre turistične potenciale, a se namesto s hitrim 
razvojem še vedno ubada z obrobnimi zadevami. Niso si še na 
jasnem z lastnino, čeprav velja, da so pretežni lastniki Železarna 
Štore, Ribiška družina Voglajna ter Nivo iz Celja. Železarna sedaj 
svoj delež prodaja, status RD Voglajna ni povsem definiran, Nivo 
pa je državna ustanova, ki se ne bo lastninila. Ta negotovost jih 
malce hromi, razvoja pa seveda ne more ustaviti. Želijo si domačih 
sovlagateljev. Ti se tudi že pojavljajo. Alpos je pripravljen vlagati 
v sam Ribiški dom v prenočitvene kapacitete, pod pregrado bi 
želela graditi športno rekreativni center s solarijem, savno itd. 
zasebna firma Globus, doktor Moser pa naj bi vlagal v kamp. 
Izgradnja bivalnih objektov ob jezeru bi jim prišla še kako prav, 
saj so zaradi pomanjkanja le - teh doslej mnogo izgubljali na 
svoji turistični ponudbi. Upravni odbor podjetja je te ponudbe že 
obravnaval in jih je sprejel. Zavod za zaposlovanje in nekateri 
sindikalni funkcionarji menda delajo tudi na tem, da bi Železarna 
svoj lastniški delež odstopila v korist odpiranja novih delovnih 
mest za svoje brezposelne.

S prostorsko - ureditvenimi pogoji, ki se sedaj sprejemajo v 
šentjurski skupščini, so povsem zadovoljni, saj so uspeli v njih 
uveljaviti svoje idejne projekte. Le za čistost vode so zaskrbljeni.

Zanimalo nas je, koliko je resnice v govoricah, da je RTG 
nekaterim svojim ljudem poceni razprodal precejšen kos obale 
Slivniškega jezera?

"Ne, to sploh ni res", je zatrdil gospod Štravs. "Res pa je, da 
smo na licitaciji prodali pet stavbišč ob jezeru, novim lastnikom 
pa smo dali v dolgoročni najem nekaj 1000 m2 funkcionalnega 
zemljišča. Najemne pogodbe so sicer pisane na 50 let, toda ker 
so vsa ta zemljišča prešla v last državnega zemljiškega sklada, 
bodo lahko veljale le 10 let. Še največ pa smo dali v najem 
okoliškim kmetom. Uporaba teh zemljišč je seveda točno predpisana 
in dogovorjena."

Ali je res, da so med večjimi najemniki tudi člani Upravnega 
odbora, npr. g. Moser in g. Kodrič? "Seveda so! Pa to ni nič 
nenavadnega in nobena skrivnost! Oddaja v najem je bil interes 
podjetja, ki smo ga legalno uresničili."

Slivniško jezero skoraj vsako zimo zamrzne in postane čudovito 
drsališče. Ali se pripravljajo na to zimsko sezono?

"Ne, na drsanje nismo pripravljeni! Čeprav bo debelina ledu 
meijena in bo verjetno Krajevna skupnost ukrepala, če bo šlo za 
očitno nevarnost, mi zimske gostinske ponudbe v Ribiškem domu 
ne bomo imeli. Drsalcev pa ne bomo preganjali - a tudi vabili 
ne. Zaradi varnosti in odgovornosti."

gostilna

Hovt vasi

Vo/ei /rojim 90/lom 
ve/ele božične in 
novoletne praznike

Tudi v letu 1994 vom bomo vedno rodi po/tregli 
x izdatnimi jedili, pijačami ter vo/k 

dan « toplimim molioomi

odprlo: od 8h do Mh

Pogodba za p/in je pod
pisana

Pred kratkim so v Hotelu Alpos predstavniki 
občinskega Izvršnega sveta in italjanske firme 
Slovenski plinovodi ter Petrol -zemeljskega 
plina svečano podpisali plinifikacijske pogodbe.

V izgradnjo visokotlačnega plinovoda do 
merno reducirnc postaje pri Kmetijski šoli bo 
invstiral Petrol - Zemeljski plin. Od tu bosta 
dva srednjetlačna plinovoda pripeljala zemeljski 
plin do Alposa in Ema, kjer bo plin prevzel 
koncesionar. Do avgusta leta 1994 naj bi bil 
plin v Šentjurju, naslednjo zimo pa naj bi se 
z njim že grela tudi šentjurska gospodinjstva.

Kakšne bodo cene?

Po določilih iz pogodb zemeljski plin ne 
bo dražji od butan - propana v jeklenkah in 
kurilnega olja.

Elektrarna na Tratni
Morda marsikdo še ne ve, da pod tratenskim 

jezom že lep čas deluje mala hidroelektrarna. Ob 
12 m visokem vodostaju ter ob maksimalnem 
pretoku 700 l/s proizvede 73 kwh elktrične 
energije, kar pa dejansko uspeva le poredko. Ob 
našem obisku ji je g. Mirnik iz Elekto Celja 
odčital 50 kwh. V povprečju pa dela približno s 
polovično zmogljivostjo. Doslej je obratovala 30 
000 ur in je prozvedla okrog 1 miljon kwh 
energije.
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Šentjurske
NOVICE POSLOVNA STRAN

^VeaeIe ISožianE fizazni&z in <JbzEŽno dVouo [sto

1994
tsi oljilo zdicujja in vleče,

^l/anz žeIl

RESEVNA
Trgovsko podjetje, p.o.

trgovsko in 
proizvodno 

podjetje LIPA
Šentjur

p.o.

Veselimo se Vašega obiska v naših 
prodajalnah v Šentjurju in širom po 

Kozjanskem. Popestrite si Vaše 
praznične dneve s prodajnimi artikli, 

ki smo jih pripravili posebej za ta čas.

mm m večCbkot. 
kiimn, UGommm

ŽELIIIO VM PRLIETNE BOŽM 
IN NOVOLETNE PMME IN

veliko mm V LETU mn
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AKTUALNOŠentjurske
NOVICE

Privatizacija je v časovni stiski
V organizaciji občinskega odbora LDS se je v petek, 

10. decembra, mudil v Šentjurju državni sekretar za 
privatizacijo mag. Tone Rop.

V enournem razgovoru z maloštevilnimi predstavniki 
domačih družbenih firm je jasno in jedrnato predstavil 
privatizacijske dileme ter konkratno odgovoril na zas
tavljena vprašanja. Po njegovem mnenju je privatizacija 
v časovni stiski, problemov z njo bo vse več, strokovnjakov, 
ki bi lahko pomagali, pa vse manj. V naslednjem letu 
morajo biti vsi privatizacijski programi sprejati, tiste, ki 
bodo izviseli, čaka "Koržetov" sklad, kar je od vsega 
zagotovo najslabša varianta. Tu jih čaka le bolj ali manj 
pasivno čakanje na prodajo pod povsem vsiljenimi pogoji, 
ki jo bo izvedla Agencija.

Iz vprašanj, ki so jih postavljali šentjurski direktorji, 
bi lahko sklepali, da so nekateri v svojih privatizacijskih 
snovanjih že precej daleč, večina pa še nima konkretne

vizije, pa tudi pravega motiva za lastninsko preoblik
ovanje. Izgleda, da je povsem drugače s podjetji, ki se 
lastninijo po "by pass" sistemu: njih uradna verzija 
privatizacije menda več ne zanima, saj jih na tem 
razgovoru ni bilo opaziti.

Združenje slovenskih častnikov tudi v 
Šentjurju

V torek, 9. decembra, se je v 
skupščinski dvorani zbralo preko 80 
Šentjurskih častnikov, ki so podpisali 
iristopne izjave in ustanovili šentjur
ski odbor Združenja slovenskih čast
nikov. Zborovanja, ki so ga otvorili 
i ubranimi Ipavčevimi pesmimi 
Šentjurski pevci, se je udeležilo tudi 
nrecej uglednih gostov: predsednik 
ZČS Miha Butara, sekretar ZČS 
fanko Ljubič, mag. Marjan Fekonja 
n predsednik Združenja veteranov 
/ojne za Slovenijo Bojan Potočnik.

Za predsednika občinskega od
bora ZCS so izvolili Igorja Gorjupa, 
za podpredsednika Marjana 
Groseka, za sekretarja pa Florjana 
Erjavca.

Želijo, da Združenje slovenskih 
častnikov in podčastnikov dograjuje 
in uveljavlja lik sodobnega častnika, 
ki bo imel v slovenski družbi 
ugledno mesto.

F. E.

Ječmen blaži sušo
Prejšnji mesec je končno prišlo v Šentjur 

690 ton iz Avstrije uvoženega ječmena(izgleda, 
da so Avstrijci na sušo bolj odporni), s katerim 
naj bi si šentjurski živinorejci pomagali iz 
letošnjih sušnih zagat. Po oceni kmetijske 
zadruge so z njim pokrili šele polovico potreb. 
Povpraševanje po njem je bilo veliko in so ga 
nekaj zlahka prodali tudi brez "sušnega" regresa. 
650 ton ječmena je bilo regresiranih s 3 tolarji 
za kilogram. V Zadrugi pričakujejo, da bo 
kmalu na razpolago tudi krmno žito, ki ga je 
uvozila država in menda že čaka v Celju. Ali 
se bo našlo za regresiranje kaj denarja tudi 
zanj, v zadrugi niso vedeli povedati.

Ali res ni več štipendij za kmečke otrokeP
V zadnjem času se mnogo bere 

in sliši o diskriminaciji kmečkih otrok 
pri dodeljevanju štipendij. Katasterski 
dohodek se je uradno povečal s 
faktorjem 22, kar naj bi prikazovalo 
kmečkim gospodarstvom tolikšen do
hodek, da je večina kmečkih otrok 
zaradi preseganja cenzusa ostala brez 
štipendij.

Za informacije smo poprosili 
celjski Zavod za zaposlovanje in gospa 
Mojca Ceglarjeva, ki vodi regijsko 
službo za štipendiranje, nam je 
povedala:" Ne, to sploh ni res! Pred

sabo na mizi imam povsem svežo 
študijo, ki smo jo pripravili za našega 
poslanca o tej zadevi. Zagotavljam 
vam, da je položaj kmečkih otrok 
glede štipendiranja povsem zadovoljiv 
in so po številu štipendij in po zneskih 
na regijskem povprečju. Povprečno 
višje štipendije imajo le otroci 
zasebnih obrtnikov in podjetnikov, kar 
je seveda nesmisel in verjetno posle
dica tega, da država ne zna vzpostaviti 
finančnega nadzora.

Iz šentjurske občine je dalo vloge 
za dodelitev štipendij 50 otrok, ki

izhajajo iz čistih kmetij. 38 vlog je 
bilo rešenih ugodno in le 12 prosilcev 
je zaradi preseganja cenzusa ostalo 
praznih rok. Večji je bil izpad 
štipendij pri šolarjih, ki izvirajo iz 
polkmečkih družin: od 316 takih vlog 
jih je bilo pozitivno rešenih 213. Res 
pa je, da smo letos zaradi suše za 
50 % zmanjšali kriterij katasterskega 
dohodka. Kako bi upoštevanje pol
nega katasterskega dohodke zmanjšalo 
kmečke štipendije, bi težko rekla. Teh 
podatkov še nimamo."
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Miklavž
Da, sevda ni pozabil na Šentjur!

V nedeljo, 5. decembra, ga je pred 
farno cerkvijo v Zgornjem trgu 
pričakala precejšnja množica otrok in 
odraslih, zdi se mi, da jih je bilo kar 
za dober občinski praznik. Pripeljali 
so ga sicer isti konji, kot pred pol 
leta Zelenega Jurija, toda njegova 
oprava, velika skupina angelčkov in 
dva parkeljna, ki so se smukah okrog 
njegovega dobro naloženega voza, so 
jasno kazali, da gre za gospoda 
drugačnega kova. Kot sc za Miklavža 
spodobi, je malo pokramljal z mladimi 
občudovalci, več pa se je zadržal, 
seveda na veliko zadovoljstvo otrok.

pri razdeljevanju daril. Kazalo 
je, da ga bo zbrana množica 
kaj kmalu oskubila do kosti, a 
se je izkazal kot dober organi
zator. Lectovih Miklavžev in 
pomaranč je bilo dovolj za vse, 
le pozlačenih Miklavževih šib 
s pentljami je zmanjkalo prej 
kot otrok. Tu pa tam je bilo 
opaziti tudi razočaran otroški 
obrazek, saj so menda pričak
ovali, da so nebeške zaloge bolj 
pestre in bogate.

Ta kratko pa sta potegnila 
parkeljna: čeprav sta bila profesion
alno opremljena z vsemi potrebnimi 
zastraševalnimi rekviziti, ju šentjurska

mladež ni prav nič rešpektirala. Kjer 
koli sta se pojavila, ju je zasula toča 
sneženih kep, kar jima je glede na 
to, da sta navajena na peklensko 
vročino, očitno bilo nadvse zoprno.

Magnet - Štorklja
"Magnet" je novo ime šentjur

skega Invalidskega podjetja, ki je 
nastalo iz bolj znanega Roky - 
SPIKa. Potem ko jih je zapustil 
Cank s svojim programom 
otroških vozičkov, so se postavili 
na svoje noge in imajo danes 
lastne programe. V bivših kom- 
binatovih mehaničnih delavnicah 
izdelujejo otroške stajice, previ- 
jalne mize, stolčke, nahrbtnike, 
gugalnice in še kaj. V petek, 17. 
decembra pa so tudi odprli 
specializirano trgovino z otroško 
opremo "ŠTORKLJA", kjer poleg 
svojih izdelkov prodajajo vse, 
kar potrebuje otrok. Tudi 
uvožene otroške vozičke boste 
lahko nabavili pri njih.

Podjetje zaposluje 14 de
lavcev, od tega 7 invalidov. 
Direktorica gospa Marta Bračun 
Je svoje izkušnje z delom na 
invalidski problematiki na 
Prejšnjem delovnem mestu v Emu 
Prenesla v novo podjetje in tako 
je zdaj Magnet registriran tudi 
za usposabljanje invalidnih oseb. 
Po trije ali štirje invalidi, ki jim 
jih pošlje Zavod za zaposlovanje, 
Pri njih razvijajo svoje veščine 3 
do 6 mesecev in potem odhajajo 
na nova delovna mesta.

S svojimi posli se preveč ne 
Pohvalijo, a nekako še vedno gre. 
Računajo, da bodo še razvili 
obstoječo proizvodnjo, načrtujejo 
Pa tudi lastne pletene izdelke za 
izvoz.

Dr. lože Pogačnik o lerneju Kopitarju
Na planinski šoli so gostili dr. Pogačnika, ki je imel obširno predavanje o življenju 

in delu Jerneja Kopitarja.
Dr. Pogačnik je že drugi mandat predsednik Kopitarjevega društva v Ljubljani. 

Društvo združuje vse Slovence, ki želijo izvedeti kaj več o tem, za slovenstvo zelo 
pomembnem možu in pripravlja praznovanje ob 150 - letnici Kopitarjeve smrti. Leto 
1994 bi radi posvetih njemu, pripravljajo simpozij o Kopitarjevih delih, PTT naj bi mu 
posvetila jubilejno znamko, delajo na prevodu Kopitarjeve študije o Brižinskih spomenikih 
(pisana je v latinščini). Potrebno pa bi bilo pričeti s prevodi Kopitarjevih del, ki so 
napisana v raznih evropskih jezikih.

Petra Koprivnik, Planina

prekvalifikacijsko usposabljanje. Organizi
ranih bo tudi več računalniških tečajev.

Pod njenim okriljem in vodstvom 
profesorja F.Zupanca že dve leti deluje 
godba na pihala, ki je s svojimi nastopi 
že navdušila mnogo obiskovalcev kulturnih 
prireditev.

Vsem porabnikom naših storitev ter 
občankam in občanom Šentjurja želimo 
prijeten Božič, v novem letu pa mnogo 
uspehov in osebne sreče!

Ludvik Mastnak

TILLIA /# Predelava lesa - trgovina z lesom in
lesnimi proizvodi d.o.o.

- odkup vseh vrst hlodovine
- uslužnostna obdelava lesa
- prodaja oblog, podov, parketov in žaganega lesa

Ljubljanska c. 9, 
63230 Šentjur 
tel: 063/741-514

SE PRIPOROČAMO!

Ljudska univerza Šentjur
V splošnem izobraževalnem programu 

uspešno organizira tečaje tujih jezikov, 
sprejema prijave za tečaje plesa, krojenja 
in šivanja ter za šolo za mažoretke.

V strokovno - tehničnem programu 
velja opozoriti na programe za varilstvo, 
higijenski minimum, seminarje za proda
jalce in poslovodje ( ti bodo v januarju 
in februarju) ter na dokvalifikacijsko in
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Z roko v roki
Humanitarna prireditev šentjur

skega društva za pomoč duševno 
prizadetim je povsem uspela. V 
dvorani je bilo celo premalo sedežev 
za vse, ki so s svojo prisotnostjo 
želeli dokazati, da razumejo 
drugačnost ljudi, ki jih je narava 
prikrajšala. Prireditev je podprlo 
preko 80 podjetij in obtnikov, zbrana 
sredstva pa so namenjena za us

tanovitev šentjurskega varstveno - 
delovnega centra za odrasle osebe z 
motnjami v duševnem razvoju.

V začetku decembra smo imeli 
občni zbor društva, hkrati pa smo ob 
peti obletnici ustanovitve pregledali 
naše delo v preteklem obdobju. 
Izvolili smo nov izvršni odbor ter 
podelili priznanja Društvu za pomoč 
prizadetim Žalec ter Zvezi društev 
za pomoč duševno prizadetim,

gospoda Staneta Brgleza iz Celja pa 
smo imenovali za častnega člana 
društva.

Po uradnem delu je otroke obiskal 
Miklavž, za dobro voljo pa je 
poskrbel ansambel Specter Sound.

Iskrice v otroških očeh in njihovi 
igrivi nasmehi so bili potrditev, da 
naše delo ni zaman.

Nataša Jeršič

Sreča v trojniku
Privekala je na svet v obliki Marka, Sabine in Urbana 

ter osrečuje zakonca Knez z Resevne.

Tonček in Jožica sta se spoznala na Resevni, si 
zgradila prijazen dom, čakala dolgih 13 let na 
dopolnitev svoje življenske zveze, že skoraj obupala in 
nazadnje dočakala srečo. S pomočjo zdravnikov in 
zdravil (zanje sta porabila več kot pol milijona tolarjev) 
jima je uspelo: 26. oktobra so se jima s carskm rezom 
rodili trojčki.

"Čeprav sem takorckoč od vsega začetka vedela, 
da bodo trije in da me čaka carski rez, me ni bilo 
prav nič strah. Zdravnikom sem popolnoma zaupala. 
Da bo vse šlo tako gladko, pa si tudi sama nisem 
mislila. Marko, Sabina in Urban so ob rojstvu 
tehtali vsak več kot dva kilograma in jim še v 
inkubator ni bilo treba" pravi srečna mamica.

In oče Tonček:"Malo me je skrbelo,kako jih bom 
preživel, plača v Štorah je obupna, a bo nekako 
že šlo. Precej nama pomagajo sorodniki, pa tudi 
šentjurski Rdeči križ je že priskočil na pomoč z 
12 kilogrami Aptamila. V začetku me je nekoliko 
begalo, ker so bili kar trije, toda zdaj so že čisto 
moji. Tudi previjem in skopam jih že, če je treba, 
in povem vam, da sem jih resnično vesel. Tudi če 
bi lahko, jih ne bi zamenjal za enega ali dva."

Zakaj v Dobju ni 
cerkvenega zbora?

Na posvetitvi
prenovljenih orgel, za katere 
so Dobjani zbrali menda 
okrog 40 000 DEM, je še 
zadnjič pel njihov 22 - 
članski cerkveni zbor, potem 
pa se je razletel. Pevovod- 
kinja Rajhova je želela imeti 
na koru praktikable, gospod 
župnik Zdolšek pa ne. Be
seda je dala besedo in ko 
so nekateri župljani izrazili 
še željo, da bi tudi v Dobju 
izvolili cerkveni svet, ki bi 
tako kot v drugih župnijah 
gospodaril, skrbel za finance, 
pa tudi za tako banalne

zadeve, kot so praktikabli, 
je bilo preveč in sloga v 
župniji je šla v franže. 
Gospa Rajhova se je 
odpovedala vodenju
cerkvenega petja, z njo je 
odstopilo še več kot pol 
mlajših pevcev, tako da na 
dobjanskem koru odslej po
jejo le še otroci in pa 
{Deščica starih pevcev. 
Čudovite prenovljene orgle 
se oglasijo le, ko pride 
organist iz Ljubljane. Za 
orgelsko in zborovsko 
spremljavo službe božje 
prikrajašni verniki se ne
jevoljni sprašujejo, kako 
dolgo bo še to trajalo.

Veseli december v Dramljah
Tudi v Dramljah je december mesec samih veselih 

praznovanj. V torek, 21. decembra, so šolarji občudovali 
ples Čarovnika iz Oza, v sredo jih je zabaval pevec 
Aleksander Jež, v četrtek, 23. decembra bodo imeli po 
pouku praznični ples, na katerem bo igral Mitja Mastnak, 
v petek si bodo v Celju ogledali komedijo "Ljubica, 
povečal sem ti otroka" in se tudi malo sprehodili po 
novoletnem sejmu.

V nedeljo, 26. decembra, bo slavnostni prihod 
Dedka Mraza za predšolske in šolske otroke. To 
praznovanje pripravlja drameljsko Društvo prijateljev 
mladine. Dramska skupina, pod vodstvom Anice Čede, bo 
zaigrala Piko Nogavičko, osmošolci pa bodo pripravili bogat 
srečolov. Med božično novoletnimi počitnicami pripravljajo 
za učence, ki bodo to želeli, obisk muzikla "Bučka na 
Brodwayu" v Cankarjevem domu v Ljubljani.

Starši, pripeljite svoje malčke, da bodo doživeli čar 
decemberskih praznovanj!

L. Božnik
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Uspeh Martinovih dnevov
Ponkoško turistično olepševalno društvo je zadovoljno: 

°dziv na prireditve v okviru njihovih Martinovih dnevov 
Je presegel pričakovanja. V treh dneh se je v njihovih 
razstavnih prostorih zvrstilo kar preko tisoč obiskovalcev, 
predvsem domačinov, ki so, sodeč po pripombah v knjigi 
obiskovalcev, bili nadvse zadovoljni. Zadovoljni pa so bili 
tudi razstavljalci, saj so lepo izkoristili ponujeno priložnost 
'n dopadljivo predstavili svoje dosežke.

Na sadjarsko - vinogradniško - čebelarski razstavi v 
kulturnem domu se je s svojimi pridelki predstavilo poleg 
DKP Meja še 6 domačih sadjarjev, ki so razstavili 10 
starih domačih sort ter 20 modernih sort jabolk. Ponkoško 
sadjarstvo, ki je pred vojno že pridelalo okrog 400 ton 
kvalitetnega sadja, se očitno spet postavlja na noge. Zdaj 
intenzivno sadjari le 6 kmetovalcev, a je njihov letošnji 
Pridelek že presegel predvojno količino. DKP Meja je 
Poglavje zase, saj daje na trg sama približno desetkrat 
več.

Tudi vinogradniki so se odrezali. Na pokušino so dali 
dvajset svojih vin in to v taki količini, da je bilo žlahtne 
kapljice dovolj za vse obiskovalce. Čebelarji so pokazali 
svoje pridelke, z medenim žganjem pa poskusili prepričati 
obiskovalce, da posežejo tudi po njih.

Precej zanimanja je zbudila razstava gobelinov, 
keramike, poslikave stekla, tekstila, rut ter oljnih in tempera 
slik. Fanika Vrečko, Spela Kotnik, Maks Kovačič in 
Alenka Vrlinič - Kovačič so dokazali, da so Ponkolani 
ustvarjalni ljudje, zadovoljni obiskovalci pa, da ustvarjal
nost znajo ceniti. Uspeh te razstave je velika spodbuda 
članom turistično olepševalnega društva. Ti so sklenili, da 
bodo začeto nadaljevali, npr. z razstavo prtov, drobnih 
etnografskih predmetov, fotozapuščine slikarja Mastnaka 
ter ponkoške ustvarjalnosti z lesom in šibjem.

Klic dobrote tudi na Ponikvi
Odmeven koncert "Klic dobrote", ki je 

bil v petek, 26. novembra v hali Golovec 
v Celju, je imel svoj odmev tudi na Ponikvi. 
Tega dne dopoldne se je pripeljalo v 
organizaciji Karitasa na Ponikvo 18 
avtobusov obiskovalcev z vse Slovenije. 
Obiskali so Slomškovo rojstno hišo, z mašo 
v ponkoški farni cerkvi jih je počastil 
mariborski škof, Ponkolani pa so jih 
Pogostili z vročim čajem, potico in pecivom. 
Kljub temu, da je bilo gostov več kot tisoč, 
80 vse napojili in nasitili. Popoldne se je 
vsa ta velika druščina preselila na koncert 
v Celje.

Na zdravje 
stotih let!

V soboto, 11. de- 
Cembra, so pri 
Cračnarjevih v 
*ajhtah pripravili 
veliko slavje v čast 
stoletnice njihovega 
varovanca Janeza 
“urina. Prišli so pred
stavniki krajevne 
skupnosti, Rdečega 
križa, Turističnega 
društva Planina in 
drugi ter počastili 
pastitljivo starost na- 
Jstarejšega šentjur
skega občana.

Sosed Mirko je 
raztegnil frajtonerico,

tako da je Janez la
hko malo zapel in 
zavriskal in se celo 
zavrtel. Slavja se je v 
začetku malo branil, 
potem pa ga je bil 
kar vesel, saj je videl, 
da ga imajo ljudje še 
vedno radi.

"Ne vem, kaj naj 
vam povem, saj veste 
vsi več kot jaz, ki sem 
še bolj pri "tumastih", 
je razposajeno 
povedal.

Iskreno so mu
nazdravili še na
mnoga leta!

M. Pušnik

Imeli smo kul
turni dan

V petek, 22. oktobra, 
smo se odpravili v 
Ljubljano z namenom 
obiskati Narodno 
galerijo, Prirodoslovni 
muzej ter Opero.

V Narodni galeriji 
smo si ogledali stalno 
zbirko, ki je na nas s

svojim obsegom,
starostjo in lepoto del 
naredila močan vtis. 
Ogledali smo si tudi 
razstavo enaga naših na
jopaznejših impresionos- 
tov Frana Klemenčiča.

V Prirodoslovnem 
muzeju smo videli zna
menito Zoisovo zbirko 
mineralov in poslušali 
dolgočasno razlago 
dežurne kustosinje, ki se

v svoje pripovedovanje 
ni uspela vživeti.

V Operi smo si 
ogledali tretje dejanje 
Triptiha.

Takšnih kulturnih 
dni, ki bi vsebovali glas
beno prireditev, bi mor
ali imeti več, saj danes 
vse premalo damo na 
kulturo in umetnost.

Bojan Žmahar, 8. c

Ali spet grozi cestna zapora?
Nejevolja krajanov Planine, ki živijo ob cesti Planina - Stara žaga, se 

stopnjuje. 1 km te ceste je sicer Cestno podjetje pred letom dni asfaltiralo, 
kakih 200m cestišča, ki pelje ravno mimo hiš, pa je ostalo v makadamu. 
Tu avtomobili dvigujejo cele oblake prahu, ki se mu ni mogoče ubraniti; 
vdira v hiše, onesnažuje vrtove in uničuje travnike.

Občani so se že doslej pritoževali na vse možne naslove, a doslej brez 
uspeha. Strokovnjaki so jim povedal, da asfalt ne pride v poštev zaradi 
plazovitega terena, Ministrstvo za promet jim je pojasnilo, da še niso na 
vrsti, ker se zdaj dela šentjurska obvoznica in obnavlja cesta na Prevorje, 
Republiški cestni inšpektorat pa jim ponuja zaporo tovornega prometa. Le 
iz šentjurske občine ni nobenega odziva. Prav zaradi tega želijo dobiti 
javno pojasnilo, kdaj se bo uredilo tistih spornih 200m regionalne ceste 
ter se ob njej tudi postavilo ustrezne označbe, ki jih sedaj ni nikjer. Zlasti 
na križišču Planina - Šentvid - Sevnica je glede tega prava zmeda. Tam 
vozniki lahko zvejo npr. kako se pride v Dežno, kar skoraj nikogar ne 
zanima, ne pa, kako se pride v Maribor ali Celje.

Nejevoljni krajani Planine razmišljajo o demonstrativni zapori te ceste. 
Morda bodo pa potem izvedeli od odgovornih ljudi na šentjurski občini, 
kako dolgo bo še Planina tako zapostavljana.

Mihela Pušnik
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Projektno delo - drugačna pot do znanja
Spremenjen in drugače zasnovan učni načrt določenih 

predmetov v osnovni šoli postavlja pred učitelje zahtevo 
po sodobnem posredovanju izobraževalniuh vsebin. Tako 
se tradicionalni način učenja in poučevanja umika 
projektnemu delu. Učitelj postaja animator, usmerjevalec 
in svetovalec.

Učenci treh petih razredov iz OŠ Slivnica so skupaj z 
učiteljico Nadjo Bevc izdelali projekt z naslovom Mlinarstvo 
v našem kraju. V projekt so vključili večino učnih 
predmetov in temo obdelali z vseh možnih plati: obiskali 
so ostanke starih mlinov na Ločici, raziskali zgodovinske 
vire in izdali interno glasilo. Na roditeljskem sestanku so 
svoj projekt predstavili staršem skupaj z zanimivo likovno 
in modelarsko razstavo. Za svoje delo so uspeli navdušiti 
tudi starše, saj so mnogi pri tem aktivno sodelovali.

Potrditev za svoje delo so učenci in njihova učiteljica 
dobili na strokovnem seminarju v Mariboru, kjer se je 
njihov projekt uvrstil med tri najboljše.

Anita Koleša

Učenci so kuhali po kitajsko
V sedmih razredih na OŠ Slivnica so prišli na idejo, 

da se bodo lotili kuhanja po kitajsko. Mesec dni so

proučevali skrivnosti kuhinje Daljnega vzhoda, zraven pa 
se naučili mnogo koristnega o tej zanimivi in prostrani 
deželi. Potem so povabili starše, in ni ga bilo očeta ali 
mame, ki bi želel zamuditi to kitajsko predstavo.

Učenci so v sliki in besedi predstavili deželo, njene 
posebnosti in bogato zgodovino. Ko pa so se lotili razlage 
o posebnostih kitajske kuhinje, je obiskovalcem postalo 
jasno, da ne bo ostalo zgolj pri besedah. Prejeli so lične 
paličice, ki so jih učenci izdelali sami, v razredu pa je 
zadišalo po črnem čaju in zvezdastem janežu.

Velika pogrnjena miza je bila kmalu polna vročih 
kitajskih dobrot: kuhan riž, meso v kantonski omaki, meso 
na sečuanski in na indonezijski način, sladko kisle testenine 
s kurjim mesom in še kaj. Celo riževo žganje je bilo na 
voljo in seveda čaj. Čeprav večina prisotnih še nikoli ni 
vihtela v rokah kitajskih paličic, so bili vsi neverjetno 
spretni. Krožniki so se praznili, učenci pa so uživali v 
pogledu na svoje starše, ki so morda pomislili, da se je 
pričela neka drugačna, vesela šola, v katero bodo otroci 
zdaj raje hodili.

Za božično darilo pa slivniški učenci in njihova učiteljica 
Majda Zelič poklanjajo bralcem Šentjurskih novic recept 
za pekinško raco. Presenetite svoje goste in jim dovolite, 
da jedilni pribor odnesejo domov, za spomin na slastno 
večerjo!

Anita Koleša

PEKINŠKA RACA
Potrebujete: 1 očiščeno, dobro spitano 

kmečko raco, 3 žlice medu, skodelico 
šerija, žlico soli, pol žličke ingverja.

Očiščeno raco oplaknemo v tekoči 
vodi in jo popivnamo do suhega. V 
velikem loncu zavremo slano vodo, 
vanjo za 5 sekund potopimo raco, jo 
popivnamo do suhega in obesimo, da 
se čez noč posuši. Pripravimo glazuro: 
med zmešamo s šerijem, dodamo sol 
in ingver in s to mešanico zunaj in 
znotraj namažemo raco. Pustimo jo 
viseti nadaljnih 5 ur, da se glazura 
popolnoma posuši. Potem jo pečemo v 
pečici, segreti na 200 stopinj, 1 do 2 
uri.

Pekinško raco jemo z mlinci, ki jih 
pomakamo v slivovo omako ali omako 
hoisin. Omake pa tudi kitajski kuharji 
največkrat kupijo v kakšni dobro 
založeni avstrijski trgovini.

Nekateri so prepričani, da se h 
kitajski hrani najbolje poda francosko 
vino, beaujolaies seveda. Manj izbirčni 
pa bodo posegli po dobrem dra- 
meljčanu. Dober tek!

Koncert pihalnega orkes
tra Šentjur

V petek, 17. decembra, je imel 
šentjurski pihalni orkester svoj prvi 
božično novoletni koncert. Kljub 
temu, da je imelo prav na ta dan 
kar več šentjurskih podjetij svoje

novoletne zabave, je bila dvorana 
skoraj polna. Poslušalci so bili 
prijetno presenečeni, saj se je 
orkester, ki ge že več kot leto dni 
vodi profesor Zupanc, predstavil v 

rav prijetni luči. Kaže, da se je v 
entjurju razvila skupina, ki bo lepo 

poživila naš kulturni utrip.

AATOn Klic
ELEKTRO IZVEDBENA OPRAVILA 

TRGOVSKA DEJAVNOST

TRGOVINA BUM
nudi izredno ugodne 

plačilne pogoje. Pri nakupih 
nad 10.000SIT možnost 

plačila s petimi čeki.

[~JuAi mi i£ iHufiaj z vami vzidimo (jožianifi 

in. novoLztnifz fizaznovanj.
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Šentjurska

NOVICE
POSLOVNA STRAN

■gsil

Vesele Božične praznike in srečno novo leto

/^osTiščp
V KOVAČ JULKA "N
63225 Planina pri Sevnici 44 

Tel.: 063/783-201

MootpariS

Izbrane pijače, exkluziven jedilnik, 
vrhunska postrežba!

ponudba mesecav

NOVOLETNA ZABAVA
S KARUJSM GRADIŠNIKOM

V soboto 1. januarja
vas pričakujemo na Planini

Želimo vam prijetna 
božično - novoletna

praznovanja.

zacunaini^ki itzžz.nL%incj d.o.o.

cšjLeniA 7
c^Entjuz

ut: 063/742-125 
tel & fax: 063/743-145

<pjm*c4gck

računalniških komponent 
tiskalnikov EPSON 
prenosnikov TOSHIBA

Žetbno roht frljehv, tcMho tooetfai jnuahlte!!

GOI ZLATARSTVO
MILAN GAJŠEK

63230 Šentjur pri Celju, Ul. Dušana Kvedra 6/a,
Tel.:063/741-072, 744-149
Izdelava - predelava zlatega nakita 
Prodaja ročnih ur 
Menjava baterij

NOVOLETNI POPUST
Izjemno ugodna menjava starega zlata za novi nakit!

Pri nas kupljene izdelke graviramo brezplačno!

SREČNO 1994!
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Šentjurski}

NOVICE ŠENTJURČANI PO SVETU

................................

Že med študijem, ko sem se prvič 
srečala z drugačnimi dimenzijami 
življenja, kot sem jih prej pojmovala, še 
bolj pa pri nadaljnem delu, ko se je 
življenju priključila smrt, sem si želela 
vsaj malo spoznati način življenja in 
razmišljanja indijskega človeka, razumeti 
njihov smisel življenja in sposobnost 
preživetja. O Indiji sem imela le malo 
predstave o njeni velikosti in legi, o 
starih kulturah, kaj mističnega o jogijih 
in drugih svetih možeh, pa o umazaniji, 
revščini in svetih kravah - vse je bilo 
zastrto z megleno tančico, brez realne 
osnove.Vendar pa je na relativno krat
kem in prvem obisku tako velike, 
raznolike in kulturno izjemno bogate 
dežele mogoče beležiti le vtise in 
morda ujeti kak utrinek, ki na temeljih 
5ooo - letne zgodovine lahko razloži 
njihovo drugačnost.

V New Delhiju smo pristali 
zgodnjih jutranjh urah ( po 8 

urah letenja z vmesnim postankom 
v Amanu), in še v mraku smo 
srečevali množico kolesarjev, 
rikšarjev, večinoma brez luči, kako 
so .zaviti v široke šale, tudi čez 
glavo, hiteli na delo, na 
tržnice...Vozijo po levi. Sedanje 
glavno mesto šteje že okrog 9 
miljonov prebivalcev in predmestja 
nam razgaljajo razpadajoče hiše, 
na pol odkrite strehe, okna brez 
stekel, umazanijo brez primere, 
deli hiš, ki gledajo na cesto, so 
širom odprti in tako se praktično 
vse dogaja na cesti - eni kuhajo 

ali pečejo hrano, drugi popravljajo
kolesa, vsa obrtna dela opravljajo ročno 
in kar na cesti, moški šivajo, li
kajo,strižejo ali brijejo kar na tleh, po 
možnosti stranka sedi kar na pločniku, 
malo naprej prodajajo sadje in zelenjavo, 
ob tem pa vidimo ob nerazpoznavnih
črkah narisan rdeči križ, ki pomeni 
prodajo zdravil in nasvet priučenega
zdravstvenega delavca, zdravnika pa je 
moč najti le tam, kjer piše Glinic. 
Vozimo se s sodobnim 2o - sedežnim 
avtobusom, Indijci pa si, če zmanjka 
prostora, najdejo mesto kar na strehi 
starih avtobusov. Proti centru srečujemo 
tudi avtomobile, ki pa so vsi ene znamke, 
in sicer jih izdelujejo v Calcuti, imenujejo 
pa se Ambasador in so prav takšni kot 
Olimpia petdesetih let. Naše prve vtise 
popravi prihod pred krasen hotel Surya, 
ves v cvetju in zelenju, za dobrodošlico

pa nas okrasijo z venci cvetja okrog 
vratu, ponudijo osvežilno pijačo in nas 
pospremijo v res lepe sobe - in že smo 
z vsemi čuti pripravljeni začeti osvajati 
Nevv Delhi. Najprej naj omenim Rdečo 
trdnjavo, ki jo je zgradil v začetku 17. 
stoletja Šah Jahan in je baje največja 
trdnjava na svetu, saj že njeno obzidje 
meri čez 2o km. V to trdnjavo se iz 
takratnega glavnega mesta Agre ni nikoli 
preselil, le ob svečanostih je baje jahal 
na slonu po cestah Delhija in tako 
razkazoval svojo mogočnost. Prav on je 
tisti, ki je svoji ženi zgradil slavni Taj 
Mahal, o katerem kaj več, ko bomo v 
Agri. Druga znamenitost Delhija je baje 
največja džamija na svetu, ki jo je tudi 
zgradil Šah Jahan in predstavlja višek 
mogulskega imperija. Daleč viden je 
Kutab Minar, 73 m visok in 7oo let star 
stolp, ki je posvečen zmagi nad hindu
jskim kraljestvom v Delhiju in predstavlja 
začetek muslimanske vladavine v Indiji 
( ki je po smrti Šah Jahanovega sina 
razpadla ). Ob tem stolpu stoji na 
temeljih hindujskih templjev prva 
džamija v Indiji, na njenem dvorišču pa 
je shranjen 6 m visok železni stolp, za 
katerega še danes ne morejo razvozlati, 
zakaj ni v 2ooo letih nič zarjavel in za 
katerega velja, da se ti uresničijo vse 
želje, če ga uspeš objeti z obema 
rokama, navzad, tako, da se s hrbtom 
dotikaš stebra( jaz sem se skoraj 
prelomila, pa mi žal ni uspelo).

Draga Kovač -Škoberne
(nadaljevanje prihodnjič)

V Nevv York na maraton -

Pavli Jančič
New York, največje mesto Združenih držav 

Amerike, je za Evropejca prav fascinantno.
Pa pojdimo lepo po vrsti. Po naključku se mi 

je ponudila priložnost nastopiti na slovitem 
newyorškem maratonu, ki je najbolj množičen 
maraton na svetu. Nisem kaj dosti okleval in

To run and ha ve fun!
pričel s pripravami. Tedensko sem pretekel 
okrog 50 kilometrov, včasih več, včasih tudi 
manj, se enkrat preiskusil tudi na domači 
maratonski progi in se prepričal, da bo šlo.

Več težav sem imel z zbiranjem denarja. Za 
pot preko luže in za 8 dni bivanje v Nevv Yorku 
sem potreboval preko 2000 DEM. Tekaška 
sekcija Gorenje, ki je bila tudi organizator tega 
potovanja, je sicer obljubila, da bom pri Športni 
zvezi Slovenije dobil priporočilo za sponzorje, 
ki pa mi je prišlo v roke šele slab mesec pred 
odhodom in časa za zbiranje denarja nisem imel 
veliko. Podjetniki in firme so se povečini strinjali, 
da je maraton prav dobra stvar, da pa mi iz 
takšnih ali drugačnih razlogov finančno ne 
morejo pomagati. Polovico potrebnega denarja 
pa mi je pri njih le uspelo dobiti. Moji sponzorji, 
ki se jim lepo zahvaljujem za njihovo pomoč, 
so bili: Mederal Mato - Zidarstvo Ljubljana, 
Kroupa Žare - Klub Drama Ljubljana, Vrhovnik 
Janez - Avtoprevozništvo Lavrica, Trgovina 
Golež iz Trnovca, občina Šentjur, Društvo

vrtnarjev Slovenije, Akvonij in Cvetličarna 
Majda.

Naša skupina je štela 20 tekačev in sprem
ljevalcev. Poleteli smo 11. novembra z graškega 
letališča in po šestih urah smo bili že v New 
Yorku. Prva dva dni me je mučila časovna 
razlika, a sem se na njihov čas in način življenja 
kar hitro navadil. Veliko jabolko, kakor tudi 
imenujejo New York, me je navdušilo. Njegovih 
pet okrožij Manhatten, Stalen island, Brooklyn, 
Oueens in zloglasni Bronx je polnih kontrastov. 
Južni Manhatten (poslovno središče) je skoraj 
sterilno čist, okoli Wall sreeta srečuješ povsod 
tipične poslovneže, le nekaj ulic naprej v 
Chinatownu pa je vse zanikrno in umazano in 
vsa četrt spominja na veliko tržnico. 350 metrov 
visoki Empire State building je ena izmed 
veličastnih značilnosti mesta.

(nadaljevanje prihodnjič)
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Šentjurske Z VSEH VETROV..
NOVICE

Tudi begunci so ljudje!
Bilo je sneženo in hladno 

vreme, ko sem se namenila na 
obisk k begunski družini Kolak- 
ovič.

Pričakal me je gospod Kolak- 
°vič in me prijazno popeljal v 
majhno, skromno opremljeno 
sobo, ki pa je bila prijetno topla, 
čista in urejena.

Družina Kolakovič šteje 6 
članov in živi v Sloveniji že 4 
mesece. Najmlajša hči ima 10 let, 
drugi pa so odrasli. V Šentjur so 
prišli po naključju. Iz rodne Bosne 
so bežali najprej v Zagreb, kjer 
Pa so z njimi ravnali grdo, zato 
so se preselili k sorodnikom v 
Komendo. Tu se srečali lastnico 
prazne hiše v Kranjčah in ta jih 
je sprejela pod streho. Tukaj so 
res zadovoljni, še najbolj pa jih 
veseli, da imajo dobre sosede, ki 
jim radi pomagajo. Dali so jim 
celo televizor, radio in voz drv.

G. Kolakovič je 27 let delal v 
Sloveniji. Ko so se v Bosni pričeli 
masakri, je poskušal družino rešiti. 
Starejša hči se je na begu hudo 
poškodovala in je morala v 
bolnišnico, mlajšega sina pa so mu 
ugrabili in do nezavesti pretepli.

Njihovo izgnanstvo se je 
pričelo, ko so jim sosedski Srbi

zažgali vse nijhovo imetje. Imeli 
so majhno kmetijo, krave in konje. 
Takrat je zgorela vsa njihova vas, 
ljudje pa so bili pregnani. Pravijo, 
da jih najbolj boli to, da so jim 
to storili znanci, s katerimi so 
še kak dan prej skupaj sedeli v 
gostilni, naslednji dan ali noč pa 
so prišli zamaskirani, s puškami 
ter z roparskimi in morilskimi 
nameni. Že mesece prej, preden 
so jim požgali vas, so se taki 
napadi vrstili noč za nočjo. Zvečer 
so ljudej bežali v gozdove in tam 
čakali zore. Za njih ni bilo počitka 
in ne spanca. Počasi so se vsi 
razkropili na vse strani in danes 
več nihče ne ve, kje so njegovi 
domači.

O Unproforju mi niso povedali 
nič lepega. Zanj skorajda niso 
slišali, če pa je v vas že prišla 
pomoč, so jo pobrali vojaki. Tudi 
na območnih sedežih Unproforja 
niso bili zaželeni.

Tu v Kranjčah so prav zado
voljni, želijo pa si miru in da bi 
se lahko vrnili domov. Pa čeprav 
je njihov dom porušen. Hvaležni 
so za pomoč, ki jim jo nudijo 
Šentjurčani, Rdeči križ in še zlasti 
sosedje.

Mihela Pušnik

Zakaj
Kdo v meni pesem piše, 

kaj v mani se zgodi, 

kaj daje mi moči

za čas, ko se zdani?

Kakor v prednikih nekdaj 
tako v meni je sedaj 

deroča reka, ki pojenja, 

a jo trpljenje spet začenja.
I.Uduč

Snežinka
Bila je zima, povsod je bil sneg, 
le bela snežinka spominja na sled.
Bila je to sled njunih poti, 
bila je to sled, ki zdaj je več ni.

Nekje še spomin nanj medlo živi, 
le solze ji dajejo novih moči. 
želi pozabiti to zimo belo, 
želi pozabiti, kar z njim je bilo.

Le bela snežinka še pada v temo, 
spominja jo nanj, na vse, kar je bilo. 
Ve, da videla več ga ne bo, 
saj z drugo odšel je v zimo beld.

Jasna Orešček

Z7® Splošna banka Celje d.d.
pri dvigu Gorovme želim:

. Enorrnvnorr m hitrost
- 365 Dlll Y IETU. 24 UR IHI DAR
- VARAOST DVIGA
- TAJAOST PODATKOV
- IZBIRA ZAESKA
- PRIJAZAOST

TUDI VI !?

TOREJ POTREBUJETE

Bnnicomnr i
Zahtevajte v va/i ek/pozituri fplo/ne banke Celje, 

<Ja va/ naročijo na o/ebno /tevilko za bančno kartico.

BflllKOmflT TUDI V sennuRJU!
Želimo vam ve/ele praznike, o/ebne /reče in veliko 

po/lovnih u/pehov
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Še/ctjurske
NOVICE PISMA BRALCEV ~

181111111111111111

Lep pozdrav uredništvu 
Šentjurskih novic!

Mislim, da ste vi in vaš oziroma 
naš časopis vredni pohvale. Imate 
zanimivo rubriko - aforizme. Menim 
pa, da bi ne bilo nič narobe, če bi 
poleg aforizmov objavljali tudi 
navadne smešnice. V ta namen vam 
jih nekaj pošiljam.

Se naprej vam želim uspelo izha
janje vašega časopisa!

Protekcija
"Na onem svetu imam zagotovljeno 

krasno službo", se možakar pohvali 
pred prijateljem.

"Kaj res? Ali ne bi morda 
poskrbel še zame", ga poprosi prijatelj.

Čez dva dni se spet srečata in 
prvi pravi drugemu: "Tudi zate imam 
krasno mesto: v nebesih boš sodil 
nogometne tekme."

In nato še mimogrede: " Prvo 
tekmo imaš to soboto."

Petra Koprivnik, Planina

Spoštovani!
Moram pohvaliti Šentjurske novice, 

zelo so mi všeč in sem jih zato tudi 
naročila. Z Novim tednikom pa se 
nikar ne združujte! Naj Novice 
ostanejo kar šentjurske.

In še to: prosim vas, da poskušate 
poizvedeti, če bo zažigalna naprava 
pri Cevarni res čista oziroma katere 
nevarne snovi bo spuščala v ozračje.

Pavla Šumej, Šentjur

Stare modrosti
Starši lahko skrbijo za deset otrok, 

mnogokrat pa vseh deset ne more 
skrbeti za enega očeta ali eno mater.

Maščuj se s tem, da si pošten!

P. Šumej

Spoštovani g. urednik!
Želim se vam predstaviti kot 

trener kadetske ekipe NK Šentjur. 
Oglašam se v svojem imenu in v 
imenu NK Šentjur v zvezi z dvema 
člankoma o nogometu, ki ste jih 
objavili v zadnji številki Šentjurskih 
novic.

V zvezi s člankom "Takšen no
gomet - ne hvala" je treba povedati, 
da je uprava odločno obsodila takšno 
ravnanje svojih nogometašev in da 
nogomet, ki ga igramo v Šentjurju, 
temelji na dobri igri in ne na 
pretepaških osnovah, kot je pri
kazano v članku. To potrjujejo tudi 
letošnji rezultati v ligi. Verjetno je 
imel NK Zreče veliko večjo moti
vacijo za provokacijo na igrišču, saj 
so rezultatsko slabši.

Članek "Spomenik v Šentjurju" pa 
je zelo nepošten do dela v NK 
Šentjur. V vsej zgodovini športa v 
Šentjurju, ne samo nogometa, se 
nikoli ni zgodilo, da bi uspeli toliko 
narediti za šport kot sedaj,in to z 
delom nekaj zanesenjakov v no
gometnem klubu. Uredili sta se dve 
travnati igrišči, ograja okrog igrišča 
in gradijo se slačilnice, ki so namen
jene tudi teniški sekciji. Sama stavba 
pa po mojem mnenju predstavlja 
kvečjemu okras športnemu parku in 
ne obratno.

Za konec bi želel še povedati, da 
bi bilo dobro, če bi se avtor člankov 
vprašal, pod kakšnimi pogoji so 
trenirali kadeti, fantje stari 15, 16 let. 
Slačili so se zunaj v mrazu in dežju, 
pred vrati šole na Ponikvi(vstop je 
dovoljen le v času prvenstvene tekme), 
domov pa sem jih peljal, ne da bi 
se imeli možnost stuširati. Kljub 
takšnim pogojem so v celjski ligi 
zasedli izvrstno 4. mesto. Podobno se 
je godilo tudi mlajši selekciji.

Upam, da je napisano dovolj velik 
argument za graditev slačilnic in da 
bo nogomet postal sestavni del kulture 
in vsakdanjega življenja v Šentjurju.

Dejan Ketiš, Šentjur

Šentjurske novice
Šentjurske novice prava so stvar,

Enkrat na mesec

Nam pridejo v dar.
Takrat jih z veseljem prebiramo vsi,

Je res, da jezi se, kdor jih zamudi.
Umetnosti v Šentjurju ni prav 

veliko

Res pa z odliko postavlja se vsak,

Skrbi si le dela kdor je bedak.
Kadar si žalosten, vzemi Novice,
Enkrat jih preberi od črke do pike

Novice šentjurske v zvezde letijo,
Ob luninem svitu pri nas pozvonijo.

Vsak pameten človek jih cele 
prebere,

Iz njih si nasvetov in novosti 
nabere.

Celo tisti, ki šale prebrati ne znajo, 

Enako iz slike vsebino spoznajo.
Pavla Šumej

Spoštovani gospod Ketiš!
Vesel sem vašega pisma, saj 

pomeni, da sta omenjena prispevka 
prišla na pravi naslov. Žal mi je le, 
da ste ju prebrali površno, kajti sicer 
bi zlahaka ugotovili, da smo v 
Šentjurskih novicah o uspehih šentjur
skih nogometašev pisali z veliko 
naklonjenostjo. Smo pa bili kritični 
do grobosti, ki so se zgodile na tekmi 
z zreškim Uniorjem in ki jih ne more 
nič opravičiti. Morda bi bilo bolje, če 
bi šentjurski javnosti povedali, kaj ste 
v vodstvu kluba poleg "odločne ob- 
sodbe"še ukrenili, da se sramota iz 
Šmarja ne bo več ponovila, kot pa 
da se užaljeno sprenevedate in pišete 
o zadevah, npr. o potrebnosti slačilnic, 
kar sploh ni bilo postavljeno pod 
vprsašaj.

Veliko športnih uspehov!
Urednik
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Palčkov proces - pravica ali prevaraP
Jože Lavbič:
Miha je bil "raubšic", moj brat in 

Verbič "švercerja", jaz in Stropnik pa 
sva prišla v skupino po sorodstveni 
liniji in bolj ali manj po zaslugi 
Policijskega nasilja. Vsi drugi obsojenci 
12 naše skupine so bili praviloma bolj 
naši sopotniki, prijatelji, znanci in 
simpatizerji, ki so bili upravičeno gorki 
na "ljudsko oblast" in so nam pomagali. 
Resnično nas je vse skupaj povezoval 
bolj odpor do krivičnih oblasti kot pa 
resni načrti, da bi jo nasilno zrušili.

Gotovo je bilo leta 1947 povsem 
drugače; takrat so imeli Dušan Mlakar 
in njegova skupina začrtane jasne 
Politične cilje. Naša skupina, ki je 
nastala tri leta kasneje, pa je bila brez 
Pravega idejnega profila in brez 
Pravega načrta.

Palčkova vloga je tudi zame še 
vedno uganka. Z njim sem bil skupaj 
Pravzaprav le od 3. do 12. maja, prej 
sva se srečevala le občasno in nak
ljučno, in takrat sem mu popolnoma 
zaupal. Toda v preiskovalnem zaporu 
Se je on kaj kmalu znašel na nasprotni 
strani in je bil za vse nas na
jpomembnejša in usodna obremenilna 
Priča. Po njegovi zaslugi se je močno 
razširil krog priprtih, kajti mi drugi za 
rnnoge od njih sploh nismo vedeli. 
Tako npr. jaz nikoli prej nisem slišal 
za F. Trebovca, ki je bil obsojen na 
smrt in tudi ustreljen na podlagi 
izključno samo Palčkovih obtožb. Se 
danes ne vem, ali si je Palček s 
sodelovanjem v preiskavi poskušal zad
nji hip rešiti glavo ali pa je res bil 
žo dalj časa sodelavec udbe in smo 
bili mi vsi le muhe, ki smo se nanj 
ulovili. Če bi se dokazalo, v kar 
^orjamejo Drameljčani, da je Palček 
še živ in je v policijski službi, potem 
bi bil to jasen dokaz nadvse umazane 
igre tedanjih komunističnih oblasti, ki 
so nas nezadovoljneže zvito zvabile v 
brezupne oborožene upore in nas 
Potem brez milosti pokončevale. Vsaj 
dest mladih ljudi je bilo ubitih, nekaj 
desetin Drameljčanov in Ponkolanov 
Je presedelo po zaporih skupno okrog 
200 let - to pa so zločini, katere bi 
morala naša demokratična oblast, če

za tako res hoče veljati, pojasniti 
oziroma se do njih opredeliti.

Z. U. iz Dramelj:
O Palčku bi vedel kar mnogo 

povedati, toda večji del tega, kar vem, 
prihaja od pripovedovanja drugih, zato 
se bom omejil le na tisto, kar sem 
sam doživel v zvezi z njim.

O tem, da je med vojno bil 
likvidator, ni nobenega dvoma. Tudi 
moji sestra in mati sta bili njegovi 
žrtvi. Toda to je druga zgodba, o kateri 
ne bi govoril. Z njim sem prišek v 
stik večkrat, značilno pa se mi zdi le 
eno tako naključno srečanje.

Bilo je v maju ali juniju 1947. leta. 
Kot sirota brez staršev sem služil pri 
Kukovičih v Trnovcu. Z gospodarjem 
Ferdom, ki je bil znan partijec in 
sodelavec udbe, sva s konji peljala 
les mimo trgovine v Šentilju ravno v 
času, ko so jo ropali Palček in njegovi 
pajdaši. Ustavili so naju, meni so dali 
kup cigaret Sutjeska in čokolade Rugo, 
gospodarja pa je Palček odpeljal za 
Arnškovo gostilno. Trdno sem bil 
prepričan, da ga živega več ne bom 
videl, kajti Palček in njegovi so le 
nekaj dni prej vdrli na Kukovičevo 
domačijo in iskali gospodarja z na
menom , da ga ustrelijo. Tokrat pa 
sta se tam zadaj za gostilno le nekaj 
pogovarjala, Kukovič se je kmalu vrnil 
in sva šla naprej, ko da se ni nič 
zgodilo.

Ivan Škoberne iz Laz:
Palčka se prav dobro spominjam, 

pa čeprav sem bil takrat še otrok in 
celih deset let mljaši od njega. Vse 
do leta 1944 je bi hlapec na 
sosedovem Kačičnikovem gruntu in je 
zelo pogosto prihajal v našo hišo. Z 
očetom sta po večerih rada igrala 
karte. Tudi kasneje, v partizanih, sta 
bila nekaj časa skupaj, najprej v 
Šercerjevi in nato še v Bračičevi 
brigadi. Po vojni, zlasti še potem, ko 
je bil Palček med križarji, pa sta bila 
nasprotnika. Moj oče je bil namreč 
član Partije, in kolikor se spomnim, 
še prav zagrizen. Bil je vključen v 
narodno zaščito, vedno oborožen, in 
je v letih 1947 do 1950 sodeloval v

številnih hajkah na križarje. Pri nas 
so se često zbirali knojevci in udbovci 
ter iz naše hiše odhajali na akcije. 
Čeprav sem takrat že imel 13 let in 
se živo spomnim marsikatrega prizora 
iz tistih časov, je vir mojega vedenja 
o Palčku in križarjih vendarle bilo 
očetovo pripovedovanje. Žal je oče že 
skoraj dvajset let mrtev in ne more 
potrditi, kar vam bom povedal, a sem 
prepričan, da sem si njegove besede 
dobro zapomnil. Kako je oče prišel 
do raznih informacij, si seveda lahko 
le mislim. Toda bil je zraven, marsikaj 
je videl na lastne oči, mnogo pa je 
izvedel tudi od svojih bojnih tovarišev 
iz policije. Tudi sam se dobro spomnim 
nekega Marša; bil je udbovec in je 
bil mnogokrat pri nas; kasneje je bil 
podtaknjen Mlakarjevi skupini,in ko so 
razkrili njegovo dvojno vlogo, so ga 
križarji na Razboiju ubili. Oče je trdil, 
da ga je likvidiral Dušan Mlakar in 
ne Palček, kot piše v raznih dokumen
tih. Marš naj bi očetu tudi povedal, 
da sta v začetku tako Dušan kot Palček 
delala za udbo, kasneje pa, ko se je 
zakompliciralo z zaplembo Mlakarjeve 
domačije in trgovine, se je Dušan 
odtujil in se priključil križarski skupini 
oziroma jo sam organiziral, Palček pa 
se je skupini prilepil več ali manj po 
službeni dolžnosti. Oče je bil pre
pričan, da je Palček igral dvojno vlogo 
in je to svoje prepričanje razen z 
izpovedjo Marša dokazoval tudi z 
nekaterimi drugimi dogodki v katerih 
je sam sodeloval.

Dobro se spomnim, da je pripove
doval, kako je bil drameljski teritorij 
razdeljen na "njihovo" in "naše" 
območje. Našim je bilo ukazano, da 
lahko patruljirajo le do Drameljščice, 
preko nje pa niti streljati niso smeli. 
Če pa je že prišlo do puškarjenja, so 
lahko merili le pod noge. Še bolj 
sumljivo pa je očetu vse skupaj postalo, 
ko je nekoč njegova patrulja odkrila 
celo Mlakarjevo skupino in so Dušan, 
Palček ter še nekaj njunih pajdašev 
sedeli za mizo v hiši pri Vodušku v 
Vodulah, komandir patrole pa ni 
dovolil, da bi jih ulovili. Le popisali 
so jih in se lepo tiho izgubili dalje.

( nadaljevanje prihodnjič )
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Šentjurske POSLOVNA STRANNOVICE

Ljubljanska 26,
63230 Šentjur pri Celju, 
tel/fax: 063/741-151 
mobitel: 0609/611-795

Nudimo širok izbor elektro in 
vodovodnega materiala, ogrevalne 
tehnike ter montažo oljnih, plinskih 
in elektro napeljav!

Ponudba iz naše trgovine:

Enoročne pipe 7.496
Bojler 801 13.987
WC deske 1.134
Oljne cisterne 2000I 35.640
Radiatorski ventili (3/8") 509
Oljni gorilci 35kW 47.297
Plinska peč SIME 35kW 59.090
Plinski gorilci 65.108

Plinske peči za centralne 20.108
Avtomatske varovalke 680

POSEBNA PONUDBA:
Elektronske meritve in nasta

vitve oljnih gorilcev - 15% pri
hranka pri gorivu

VSEM KUPCEM 
IN OBČANOM 
ŽELIMO PRI' 

JETNE BOŽIČNE 
IN NOVOLETNE 

PRAZNIKE!

Frizersko lepotilni studio 
SILVA

Miloša Zidanška lOa, Šentjur, 
tel: 063/743-828

se priporoča za obisk tudi v letu 1994! 
Vesel Božič in srečno Novo leto!

OBRTNA ZBORNICA ŠENTJUR
Ul. Valentina Orožna 8, 
Šentjur pri Celju 
tel.:063/741-125 

063/743-206

SeVGTltlČHRnB
bl| J 4 Ul. luonu DvbrullnSka 1

llletkci Smir""nen domu)
T*l«lon: 063/7U-M1

Nudimo vam pester izbor 
lončnic in rezanega cvetja.

združuje 160 avtoprevoznikov in 
gradbincev, 190 proizvodnih in sto
ritvenih obrtnikov, 60 trgovcev, 36 

gostincev.

NUDIMO DAVČNE, ZAPOS
LOVALNE IN TRŽNE IN

FORMACIJE

OBČANOM 
ŠENTJURJA ŽELIMO 

USPEŠNO LETO 
1994!

Bogata izbira 
novoletnih okraskov.

V naši prodajalni
(pri zdravstvenem domu)
se boste lahko prepričali 

o kvalitetni ponudbi in spre- 
jemljivh cenah.

PRODAJNI CENTER
Ul sklad. Ipavcev 17 
063 741-381 6ent|Uf

VESEL BOŽIC IN SREČNO NOVO LETO!

PRODAJALNA SONJA
L°„u,“,,<3 (poleg sodišča)
tel.: 063/741-616

Naše darilo za praznične decemberske dni- 
Novoletni popust in plačilo na več obrokov
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Nogomet - šentjurski bum
Jesenski del prvenstva v celjski medobčinski 

nogometni zvezi se je končal z uspehom šentjurskih 
ekip. Čeprav v Šentjurju dolga leta nismo imeli 
nogometa in so to sezono zaradi urejanja igrišč vse 
ekipe igrale izven Šentjurja, mlajše na Ponikvi, člani 
Pa v Šmarju, smo zadovoljni tako z rezultati kot z 
obiskom gledalcev.

Članska selekcija, ki je v jesenskem delu igrala 
v res močni postavi, se je povsem približala ciljem,

jih je postavil upravni odbor: člani so s tremi 
l°čkami naskoka prvi na lestvici in zelo blizu uvrstitvi 
v tretjo slovensko ligo.

Kadetska ekipa je pokazala, da je v Šentjurju 
nogometnega naraščaja dovolj. Kljub težavam s 
treningi in šolskimi obveznostmi so z uvrstitvijo na 
Peto mesto med trinajstimi ekipami izpolnili svoj cilj.

Starejši pionirji so izgubili le srečanje z velenjskim 
Kudarjem in so na drugem mestu. Njihov uspeh je 
toliko večji, ker so imeli velike težave s treningi in 
‘granjem na Ponikvi. Kar štirje igralci so se uvrstili 
v ekipo MNZ Celje.

Mlajši pionirji so imeli veliko smole in težav, a 
So s šestim mestom dosegli realno uvrstitev. V 
spomladanskem delu bodo skušali pokazati še kaj 
več.

Pohvaliti moramo delo trenerjev in tehničnih vodij 
vseh štirih ekip, uprave kluba ter se še posebej 
zahvaliti staršem otrok za prevoze. Prav tako velja 
Zahvala vsem sponzorjem za finančno in materialno 
Pomoč.

Vse prijatelje nogometa vabimo, da ste z nami 
tudi v spomladanskem delu prvenstva! Volje je v 
šentjurskem nogometu dovolj, in če nam boste tudi 
■nančno pomagali, uspehi ne bodo izostali!

Za NK Šentjur: 
Anton Rataj, predsednik strokovnega odbora

------------ ----- ---------- --------------------

KK KEMOPLAST
se zahvaljuje za sodelovanje vsem, ki so pripomogli pri 

organizaciji šentjurske košarke, in jim želi srečno in uspešno 
novo leto!

Pri razvoju šentjurske košarke pomagajo: Alpos, Resevna, 
Lipa, Jurij, Elektroinštalacije A. Selič, Grafoplast Kandorfer, 
Okrepčevalnica Bar, Gostilna Bohorč, avtoprevoznik Milan 
Žagar, Mizarstvo GM, Vaški hram, Bistro Carely, Protect 
servis, Trgovina j>ri Wiharju Selič Leon, papirnica Zvonček, 
Plakoles, OŠ Šentjur, KOB - termoinštalacije, Seokan 
inženiring iz Maribora in Alis iz Dola pri Hrastniku.

ŠENTJUR
Jazbinšek drugi na Ptuju

Od 17. do 27. novembra je na Ptuju potekal 1. mednarodni 
šahovski festival "Kurent 93". Na mladinskem turnirju je 
sodeloval tudi Šentjurčan Sebastjan Jazbinšek, ki je v 
konkurenci 10 igralcev dosegel 5,5 točk in zasedel odlično 2. 
mesto. Zmagal je Robert Roškar s 6 točkami.

KK kemoplast vse bliže //.slovenski ligi
Predzadnje, 13. kolo:

KK Kempolast : BP Ljubljana 97 : 86 (53 : 31)
10 zmag in 3 porazi je bilanca, ki uvršča KK 

Kemoplast na 1.mesto 3. slovenski košarkaški ligi - vzhod. 
Le bodo šentjurski košarkaši v zadnjem kolu v Slovenskih 
Konjicah premagali tudi Comet-B, bodo zanesljivo osvojili 
Prvo mesto v skupini in nesli največ točk v play-off, od 
koder se bosta dve ekipi izmed dvanajstih uvrstili v 2. 
»go.

Po petih zaporednih zmagah proti Cometu B, 
Podčetrtku in Hrastniku doma ter Rudarju in Rogli v

gosteh, so v 12. kolu Kemoplastovci v Šentjurju doživeli 
neprijeten poraz proti Feniksu iz Ljubljane. Po 
dramatičnem drugem polčasu so izgubili z 80 : 85.

Tokrat so proti BP-ju zaigrali bolje in jih v prvem 
polčasu povsem nadigrali. V tem delu igre sta odlično 
igrala Prezelj in Košak, ki je zadel tudi 5 trojk. Po 
visokem vodstvu so naši zaspali in gostje so se jim 
nevarno približali. Po dveh minutah odmora so se naši 
le zbrali in zasluženo zmagali. Najboljši strelci so bili 
Košak, ki je dal 39 točk (7 trojk), Knez in Agič pa sta 
prispevala vsak po 20 točk.

Grega Kovač
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vela vela vela vela vela
tapete vevče tapete vevče tapete vevče tapete vevče tapete vevce

TAPETE U VAŠE STANOVANJE
RAZLOGI:

1. S tapetami vnesemo v okolje spre
membo, živahnost
2. Na voljo mnogo vzorcev in barvnih 
kombinacij - ste sam svoj arhitekt
3. Polaganje tapet je preprosto in čisto 
delo
4. Delo opravite po načelu "naredi sam"
5. Tapete so dober toplotni in zvočni 
izolator
6. Tapet VETA so okolju prijazne

7. Če kadite boste imeli manj težav z 
obnovo sten
8. Stapetami prekrijemo neravnine in 
razpoke na steni
9. Tapete na steni so manj občutljive 
za umazanijo in poškodbe, so trajnejše 
in je zato CENA ZELO UGODNA
10. Vzdrževanje je preprosto in učink
ovito
11. Odstranjevanje tapet je preprosto. 
Pogoj je DOBRO UTRJENA STENA s 
prepremazom (razdrečeno lepilo)

VETA tapete lahko kupite v vseh prodajalnah z tapetami v Sloveniji in tudi 
v TP Resevna Šentjur, Metro prodajalna Dekor Celje, Kovinotehna PC Hudinja 
Celje in Hmezad Agrina blagovnica Žalec.

vela vela vela vela vela
tapete vevče tapete vevče tapete vevče tapete vevce tapete vevče

Kemična industrija ima v Kamniku že več kot 
stoletno tradicijo. Eden od njenih nosilcev je 
podjetje KEMOSTIK, ki sodi med na
jpomembnejše proiyvajalce lepil in drugih 
kemičnih izdelkov pri nas. Naš glavni izdelek je 
univerzalno lepilo NEOSTIK, ki ga kupci 
uporabljajo že več kot trideset let.
Strokovnjaki KEMOSTIKA smo v tem času razvili 
mnoga druga lepilaza najzahtevnejšea lepljenja, 
ki smo jih prodajali pod različnimi imeni. V letu 
1990 pa smo za vsa naša lepila oblikovali nov 

KFMnCrnr znak 'n iim dali skupno ime NEOSTIK. S tem
----------^------ lokl/A r\A n nnroi 70 t/co nrnhlpmo lonliomia

Tel.:h.c.:/061/832 713, 831-286, 831 289

Telex: 31884 
Telefax:/061/831-

Tovarno lepil in 
kemičnih izdelknv, 
Molkova pot 10 
61241 Kamnik

lahko od zdaj naprej za vse probleme lepljenja 
najdete odgovor pod isto šifro - lepilo NEOSTIK.

JUTEKS
Vinil talne obloge

3LU£ UN£
Tekstilne talne obloge

T£KSON Žalec

Obvestila matične 
službe
Poročili so se:
Martin Soline in Marjana 
Lavbič iz Dramelj,
Božidar Uduč s Presečnega in 
Silvestra Čepin iz Podpeči, 
Anton Lavbič iz Svetelke in 
Daija Zgonc iz Razborja, 
Branko Tržan iz Prožinske 
vasi in Dorica Mlinar iz 
Kranjč.

Umrli so:
Juljana Gajšek iz Šentjurja 
(63), Frančiška Salobir iz 
Krančjč (83), Peter Kladnik iz 
Šenljurja(63), Olga Čušin iz 
Šentjurja (79), Amalija 
Zapušek s Praptotnega (90), 
Marija Škoberne iz Str. gorce 
(78), Janez Vok s Straže na 
gori(83), Franc Knez iz Šent
jurja (71), Anton Jug z Rif- 
nika (90).

Obiski dedka mraza 
Ponikva:
23. dec. ob 15,30h v OŠ 
ob 8h v VVO

Blagovna:
22. dec. ob llh v OŠ

Kalobje:
24. dec. ob lih v OŠ 

Prcvorjc:
21.dec. ob 15,30h v OŠ

Planina:
23. dec dopoldne v VVO 
27.dec. ob 16h

Šentjur:
24. dec. dopoldne v VVO
27. dec. ob 16 uri pred 
Blagovnico Resevna

Slivnica:
26.dec. ob 14h v kult. domu 

Dobje:
28. dec. ob 14h v kult. domu 

Loka:
23. dec. ob 10h v OŠ
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SILVESTHOVSVHJA:
Odprto silvestrsko srečanje o6čanov 

Šentjurja v tržnici,
Motel Si (pos,

'Kulturni dom v Slivnici,
Kmetija odprtih vrat Martina Fatur v 

Slatini.

Obvestilo žrtvam nacifašistične vojne
Izgnanci, ukradeni otroci, taboriščniki in vojni 

ujetniki iz II. svetovne vojne iz šentjurske občine 
ustanavljamo svoje društvo. Organizirani bomo 
uspešnejši pri doseganju svojih pravic glede vojne 
odškodnine.

Vabimo vse živeče žrtve vojne, ki se še niso 
prijavili, da se prijavijo pri Borovnik Jerneju, 
Šentjur, tel.: 741-661. '

Iniciativni odbor Šentjur

Vabilo
Odbor za kulturo občine Šentjur vabi na 

božično - novoletni koncert celjskega plesnega 
orkestra ŽABE, ki bo v četrtek, 23.dec. ob 19,30 
uriv kulturnem domu v Šentjurju.

[Bdenn
Ji ^ L

AcNaPRUDNIK d.o.o.
aervii-tiženje

Drago Naprudnik
Vrbno 2, 63230 Šentjur, tel.: 063 741-103

Strokovno in po ugodnih 

cenah nudimo:
- servisiranje vozil RENAULT

- manjša popravila ostalih vozil

Na zalogi imamo olja 
CASTROL, ELF in ARAL

UGODNO:
ANTIFRIZ DO -35°C 

SAMO 150 SIT/I
_ Vsem strankam uspešno in srečno vožnjo!

GOSTILNA 
BOHORC MARJAN
Dušana Kvedra 44, Šentjur pri Celju 
Tel.: (063) 741-095

Vsak dan vam bomo postregli z 
domčo hrano In domačimi vini. 

Vabimo vas tudi na malice, 
nedeljska kosila in pičel

Bohorčevi vam želimo prijetna 
božično - novoletna praynovanja!

AVTO SKORJANEC
), PRODAJA REZERVNIH DELOV IN AVTOMOBILOV 
u ŠENTJUR, Telefon/Fax: 063/741-008

TRGOVINA CELJE: Mariborska c. 115; Telefon 063/38-811, 411-717

Prodaja rezervnih delov in avtomobilov
a avto stekla in pločevina
□ novi in rabljeni deli
□ gume & montaža
□ odkup poškodovanih vozil

Se priporočamo tudi v letu 1994!

$ofN0STI

★
čestitamo obgankam 
in občanom Šentjurja 
ter želimo da je res 
prazničen in velik

ŠENTJURSKI NARODNI DEMOKRATI
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NOVICE MALO ZA ŠALO MALO ZA RES

1
Aforizmi SI DON ZLOMŠEK - je v resnici novi naš patronček!

Idealen mož je tisti, ki ne pije, ne kvarta, se 
ne ozira za drugimi ženskami, se ne prepira in - 
ga ni.

POLONCA VRH SLAME, 

je v resnici mož, ki na občini

Marlene Dietrich in v Ljubljani sprejema plane.

Če bi bili moški tako izvrstni ljubimci, kot 
pripovedujejo, se žene na bi utegnile niti počesati.

LEN NI MAJA je dama, 

ki pleše ringaraja
S. Guitry in se v pokoj podaja.

Norec ima zmeraj prednost pred pametnim. 
Vedno je zadovoljen s seboj.

Napoleon

KAM JEŽ NA STO?

To mož je, ki nepokoren bo državi, 
če volitve parlament prestavi.

Lenoba: navada počivati prej, preden nastopi 
utrujenost.

Renard

Sestavil M. M-
Tri pravilne rešitve anagramov bomo nagradili s knjigo 

aforizmov in šentjurskih zbadljivih napisov, ki bo izšla 8. februaija.

Domače pogruntavščine

PETROL POVSOD Z VAMI NA POTI - LE 
V ŠENTJURJU JE NAPOTI!

S. Tanšek

Poznam zdravnika, ki zdrave zobe ga izdirati 
mika.

Je občina postala res velika, če petelin na strehi 
kikirika?

Vprašanje je, kako bodo pisali zgodovino? Z 
levico ali desnico?

Sveti Jurij po naše pomeni Jurček na Konju.

M. M.

Nagradni anagrami

BEDA VEST RANI

Ta stavek pripada spoštljivi dami,

ki na občini honorarja se ne brani.

Šale
Ata ne velja
Janezek pelje kravo k biku 

in iznenada sreča svojo 
učiteljico.

- Kam pa pelješ kravo, 
Janezek?

- K biku , tršica.
- Oh, za to bi bil pa bolj 

primeren tvoj očka!
- O ne, tršica, za to mora 

biti bik.

Med padalci
Mladi padalci prvič skačejo 

iz letala. Eden se na vse 
načine upira, a končno ga 
inštruktorju le uspe pahniti 
skozi vrata. Naslednji se zareži 
na vsa usta.

- V strahopetnosti pač ne 
vidim nič smešnega, se razburi 
inštruktor.

- Ta, ki je pravkar skočil, 
je bil naš pilot.

Natančen odgovor
Mama se odpravha v 

trgovino in reče mali Spelci, 
naj pogleda, koliko zobne 
paste je še. Ker Špele kar 
dolgo ni iz kopalnice, mati 
nervozno zakliče:

- No, koliko?
- Od kadi do umivalnika! 

je natančna Špela.

V trgovini
- Na deklaraciji piše 40 % 

volne in 55% sintetike. Kaj pa 
je z ostalimi 5 odstoki? sitnari 
kupec.

- To je pa tisto, kar se 
skrči pri pranju! mu hiti 
pojasnjevati prodajalec.

Nagrade za pravilno rešeno križanko št.8 podeljuje Hotel Alpos, sreča pa 
je izbrala takole:

1. nagrado, dve večerji v Hotelu Alpos, dobi Tomaž Knez iz Doropolja; 
2.in tretjo nagrado, t. j. po eno večerjo v istem hotlu dobita Rauter Drago 
s Planine in Nežika Antlej iz Šentjurja.
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Šentjurske
NOVICE

NAGRADNA KRIŽANKA

kalij

telovadno
orodje

domača
žival

Rado
Bardon

denar 
ob 
upokojitvi

izbiranje
nagrade

grška
boginja
zarje

pojav pri 
nevihti
vodna
rastlina

Ludevik
Gaj

jajčeca 
rib, žab
ing. polit 
Edvvard

sestavil:
Jože
Mastnak

trije

tjulenj

pokrajina

Srbiji
kmečko
orodje
nebeški
prestol

zver

Italija

del
telesa

majhna
potica

RIMRN1GA

tona
brezalko
holna 
pijača

Velika
Britanija

Avstrija Mojzesov 
brat

Rado
Časi

kisik
mesto v 
Romuniji

natijev
karbonat

16. črka 
abecede

film.
igralka
Sopfija

nerodnež
sov. šah. 
velemojster
domača
žival

simbol
države

madž polit sladke
pijače

ka
'akovič blagajna vroča

voda

Oiga

Adamič

sončna
pega
karikatu.
Rogelj

krščansko
znamenje
pšenični 
plod

rimska
Pet za nakup

posoda 
za rože

politik
Leopold

ženska
sprimek
snega

mirno
sožije

domače velika
žival

radij

nevestina
dota

sramota uničeva.
mrčes

žensko
ime

uboštvo vodopad ludolovo
število

osvežilna
pijača

gozdni
zajedalec

pokvari.
duhovščina

latin.
bodi
zdrav

Bojan
Adamič

pokrivalo naša
pokrajina

kov. indust. 
Bovec

izobraž.
ustanova

vodni
pesek

Ober

načrt

del

naše
gorovje

znak za 
množenje

rimska
ena

velik
kamen

kem. el. 
Cr_____

žito

žival3 reka 
v Srbiji

malik
jutranje
kapljice

čreda reka v 
Srbiji

18. črka 
abecede

moško
ime

vrsta 
avtomobila

visok
hrib

vinska
rastlina

|l. mesto 
Arabije

prizorišč japonske 
igra

izdeloval.
čevljev

zacara-
nost

splet
las

Paradiž
poštenje protest

črn
ptič

recept Župančič
del
plota

planinski 
ptič

italijanska 
valuta

gl. mesto 
Grčije

vodna 
osvežitev

Vida
Orač

koralni
otok

žensk
ime

klovn
Popov

naša
revija

naše
domače
žito

rimska
pedeset

kopno 
v morju

domača 
jed

Amper

tovarna 
v Celju

pomladni
mesec

japonska
valuta

žival
z
rogovjem

ovoj za Janez
Japelj

lil
Iskra

pritr-
dilnica

konec
molitve

Gošnik stari
oče

Nemčija
polmer 6. črka 

abecede
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ŠšHttttnh*
NOVICE

LAHKO BI BILO RES

Šentjurske anekdote
Malovrhu se maje županski 

stolček
Ljubljanski Šentjurčan Feri Smola 

se je v svojih nedavnih javnih nastopih 
tako dobro vživel v vlogo Gustava 
Ipavca, nekdanjega uspešnega šentjur
skega župana, da so očividci pre
pričani, da je prihodnje šentjursko 
županstvo takorekoč že njegovo. Ker 
poleg "face" ponuja še obilico lepih 
besed o zgodovinskem skoku v pri
hodnost s prepričljivostjo blagopoko- 
jnega Iveka iz Negove, si je gospod 
Malovrh z vso upravičenostjo naročil 
mizarsko ekipo, ki mu bo skušala 
ojačati županski stol.

Bogatejši smo za novo tur
istično atrakcijo

Arhitektom šentjurske mestne po
dobe je uspel še en veliki met na 
visoki ravni: betonski stebri bodo skozi 
središče Šentjurja ponesli električne 
kable na tako spoštljivi višini, da si 
turistično olepševalno društvo že mane 
roke ob pomislih na dobičke, ki jih 
bo kovalo z razkazovanjem te zna
menitosti. Prve tovrstne razglednice 
bodo v kratkem založile Šentjurske 
novice.

Poskus samomora občinskega 
avtomobila

Občinska veterinarska inšpektorica 
je osupla ugotovila, da ima "njen"

službeni avtomobil samouničevalne 
nagone: v garažo je postavila lepo in 
celo Škodo, iz nje pa potegnila 
razbitino. Ker ni na občini nikogar, 
ki bi znal razumno pojasniti ta 
dogodek, se je pričelo šušljati, da so 
posredi višje sile, ki so se v času 
Peterlertovega obiska v Šentjurju 
znesle nad avtom sekretarke bivših 
komunistov.

Oblast in še kaj
Oba podpredsednika in tajnik 

šentjurske Ljudske stranke, so že lep 
čas na lovu za svojim predsednikom, 
ki noče in noče predati svojih pred
sedniških insignij, katerih pa se je 
menda že zdavnaj naveličal. Tudi 
njihov zadnji tovrstni pohod na 
Ponikvo ni uspel. Članstvo ugiba, da 
naj bi ne šlo toliko za oblast kot 
za neko zanimivo knjižico...

Šentjurske stranke so v 
težavah

Vendar ne vse! LDS je izgubila 
svojega ustanovitvenega predsednika, 
Slovenska ljudska stranka ima pred
sednika, ki to noče biti, ker simpatizira 
z SKD, narodni demokrati se še kar 
naprej nerodno otepajo krščanskega 
pokroviteljstva, socialisti in demokrati 
se združujejo in goreče upajo, da je 
tudi v politiki ena plus ena dve, 
socialdemokrati se utapljajo v Atlan

tiku in le o SKD in bivših združenih 
komunistih ni slišati nič posebnega. 
Pravijo le, da se " krščanskih" zbere 
na enih večernicah več, kot imajo vse 
druge stranke skupaj članov, bivši 
prenovitelji pa so v globoki ilegali, 
kjer pridno vadijo privatizacijske in 
kapitalistične finte.

Optimizem je utemeljen
Ne vemo, če je utemeljena na 

zborovanju krščanskih demokratov v 
Slivnici podana županova izjava, da 
smo se Šentjurčani na lestvici 
uspešnosti slovenskih občin, menda po 
zaslugi občinskega vodstva, pomaknili 
za kakih 10 mest navzgor. Zagotovo 
pa vemo, da po kriterijih relativne 
brezposelnosti in povprečnega 
mesečnega zaslužka, navzdol več ne 
bomo drseli - ker smo že na dnu!

Nova telefonska centrala n'd 
vidiku?

Pred kratkim je bilo celotno občin
sko vodstvo na vljudnostnem 
popoldansko - večernem obisku pr' 
Iskri, ki nam je pred kratkim prodala 
našo "naj" telefonsko centralo. Ker se 
naši o preteklosti v načelu ne P0- 
govarjajo, predvidevamo, da so se 
nadvse uspešno pogodili za naslednjo 
"naj" trelefonsko rešitev.

Šentjurske novice vabijo na

JAVNO SILVESTROVANJE V ŠENTJURSKI TRŽNICI

Za dobro voljo, pijačo in jedačo bomo poskrbeli - vse troje pa lahko prinesete tudi s seboj. Tudi polnočni
županov nagovor ne bo manjkal!

Vabimo vse pevce, godce, folkloriste in druge umetnike, da nam pridejo pomagat ustvarjat šentjurski novoletni
žur!

Dobimo se na Silvestrovo najkasneje ob 23 uri!
Vstopnine seveda ni!
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